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Vážení občané města Břeclavi,
blíží se období svátků vánočních a také závěr roku 2003. 

Byl to rok plný usilovné práce a z naší strany také plný neleh-
kých změn, které se dotýkají každého z nás. Chci poděkovat všem 
lidem, jež nás v tomto roce při práci podporovali. 

S ohledem na budoucnost Břeclavi jsme v průběhu roku mu-
seli učinit spoustu kroků, které byly přijímány velmi těžce. Veš-
kerou práci jsme však dělali s vědomím, že činíme to nejlepší pro 
rozvoj a posílení pozice našeho města, že děláme vše pro to, aby 
se občané Břeclavi nejen nyní, ale i v budoucnu cítili dobře.

Jménem vedení Města Vám přeji příjemně prožité vánoční 
svátky a do nového roku hodně štěstí a hlavně pevné zdraví. 

Ing. Dymo Piškula,
starosta města Břeclavi

 prosinec 2003

Cestou omezování 
služeb se nemocnice 
vydat nechce

Břeclavská nemocnice je asi tím nejdů-
ležitějším zařízením, jaké v našem regionu 
máme. Ani ona se nevyhnula krizi, která 
v poslední době sužuje české zdravotnictví. 
Nemocnici netrápí pouze velké zadlužení 
z dřívějšího období, ale také současný ne-
dostatek fi nančních prostředků na provoz. 
Podle Janky Bambasové, pověřené řízením 
břeclavské nemocnice, mohou za současnou 
situaci především zpožděné platby Všeobec-
né zdravotní pojišťovny a špatně připrave-
ná metodika správy nemocnic krajskými 
úřady. V listopadu Bambasová předstoupi-
la před starosty obcí spadajících do správ-
ního obvodu Města Břeclavi a požádala je 
o fi nanční pomoc na provoz dětské lékařské 
pohotovosti. Na zajištění dětské pohotovos-
ti totiž nemocnice nedostává dotaci od zři-
zovatele, tedy kraje. Jak je lékařská pohoto-
vost důležitá, není třeba rozebírat. Asi každý 
z nás nejednou tuto službu potřeboval. O její 
vytíženosti hovoří následující čísla: Za prv-
ní pololetí letošního roku využilo lékařské 
služby první pomoci 2 566 občanů, nemoc-
niční ústavní pohotovostní služba poskytla 
ošetření 2 528 občanům.

Starostové obcí na jedné straně důležitost 
podpory nemocnice chápou, ale na druhé 
straně se jim nelíbí dofi nancovávání zaří-
zení pod správou kraje ze svých napnutých 
rozpočtů. 

Břeclavský starosta potvrdil, že Město 
Břeclav má o tuto službu zájem a je ochot-
no se na společné dotaci podílet největší 
měrou. 

Pohotovost břeclavské nemocnice navště-
vuje mnoho pacientů nejen břeclavských, 
ale také z okolních obcí. Právě tyto obce by 
se měly zamyslet nad návrhem poskytnu-
tí příspěvku v přepočtu na občana, což by 
v součtu mělo činit milion korun. Druhý mi-
lion hodlá poskytnout Město Břeclav.

Pavel Kašuba 

V čísle se dočtete, jak se na situaci ve zdra-
votnictví dívá poslanec Pavel Suchánek a někteří 
břeclavští zastupitelé.

Vedení Města Břeclavi zve všechny občany 31. prosince 2003 na novoroční 
veselici spojenou s diskotékou, která se uskuteční na náměstí TGM v Břeclavi 
od 24.00 do 03.00 hodin.
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Může Město pomoci břeclavské nemoc-
nici při řešení současných potíží?

Vedení Města si plně uvědomuje, jak zá-
važná je situace ve zdravotnictví. Na zákla-
dě dosavadního vývoje situace v břeclavské 
nemocnici jsme s tímto problémem tak tro-
chu počítali a počítáme také s tím, že se kri-
ze bude ještě více prohlubovat. Posilování 
fi nanční pozice našeho města nám umož-
ňuje zabývat se možností pomoci. Proto 
se v měsíci listopadu uskutečnilo setkání 
starostů obcí celého regionu, na kterém 
se projednávala pomoc břeclavské nemoc-
nici, konkrétně dětské pohotovosti. Mrzí 
mě, že jediné Město Břeclav bylo ochot-
no uvolnit částku v přepočtu na obyvate-
le, která v součtu činila zhruba jeden mi-
lion korun. Představa byla taková, že by 
se na druhý milion měly poskládat ostatní 
obce. Bohužel Město zůstalo v této snaze 
osamoceno. Chtěl bych zdůraznit, že bu-
de-li to potřeba a bude-li konkrétní po-

žadavek smysluplný, může se břeclavská 
nemocnice na pomoc Města spolehnout. 
Prostřednictvím svých poslanců a senáto-
rů se budeme neustále snažit vyvíjet aktivi-
ty směřující ke zprůhlednění systému fi nan-
cování zdravotnictví. Budeme se také sna-
žit přesvědčit okolní obce o smysluplnosti 
takové pomoci, protože toto zdravotnické 
zařízení je velmi důležité pro celý region. 
Břeclav je v dnešní době pověřenou obcí 
pro 60 000 lidí. Snažíme se zachovat urči-
tou míru spravedlnosti. To znamená, jest-
liže nemocnice potřebuje dva miliony, tak 
za zhruba 30 000 Břeclaváků jsme ochotni 
peníze pos kytnout. Zbylá část je na ostat-
ních obcích, ale ty jsou na tom v současné 
době bohužel fi nančně tak, že se na pomoci 
nemohou podílet. Město Břeclav však také 
není v situaci, kdy by si mohlo dovolit ně-
které služby platit i za obyvatele jiných obcí. 
Podobně se snažíme hájit občany Břeclavi 
pomocí kompenzace vstupného do někte-
rých břeclavských kulturních a sportov-
ních zařízení. Břeclaváci přece nemohou 

ze svých daní platit všechna zařízení, pro-
tože neslouží jenom jim, ale občanům ce-
lého regionu. 

Proto chceme na okolní obce apelovat, 
aby uvážily, co je v jejich rozvoji důležité 
a prioritní. Myslím si, že právě nemocni-
ce je to nejdůležitější zařízení, které tady 
společně máme a neměli bychom se tvářit, 
že když nepatří pod naši správu, tak se nás 
její problémy netýkají.

Ptáte se starosty Ing. Dymo Piškuly

I vy můžete na témata reagovat a klást další dotazy 
Vaše otázky zodpovíme. Pište na adresu Městského úřadu Břeclav, náměstí TGM 3, heslo Radnice, telefon: 606 601 416, e-mail: pavel.ka-

suba@breclav.org

Blahopřání
Dne 12. prosince slaví členka rady 

a zároveň zastupitelstva našeho města 
JUDr. Marta Strušková krásné šedesáté 
narozeniny. JUDr. Struškové patří podě-
kování nejenom za práci ve správě měs-
ta Břeclavi, ale také za aktivní podporu 
břeclavského folklóru a snahu o zachová-
ní lidových tradic mezi břeclavskou mlá-
deží. K významnému životnímu jubileu 
se připojuje také Město Břeclav. 

Reklama na sloupech veřejného osvětlení
V souvislosti s umísťováním reklamních tabulí na sloupy ve-

řejného osvětlení v Břeclavi vznikly v posledních dnech určité 
nejasnosti, a to zejména v otázce, kdo je vlastně nyní oprávně-
ným subjektem k umísťování tohoto druhu reklamy. 

Za účelem objasnění situace a pře dejití možnému ne do-
rozumění jsme požádali o vy jádření vedoucí ma jetkoprávního 
od boru Městského úřadu v Břeclavi JUDr. Lenku Mozgovou:

„V polovině devadesátých let přistou-
pilo Město Břeclav k řešení situace v ob-
lasti umísťování reklamních poutačů, kte-
rá byla do té doby nevyhovující a značně 
nesourodá. Proto byla vyhlášena veřejná 
soutěž na dodavatele a správce jednotného 
reklamního systému v Břeclavi. Na jejím 
základě byla v listopadu 1995 uzavřena 
smlouva o dílo na komplexní správu ma-
loplošných reklamních poutačů a billboar-
dů mezi Městem Břeclav a reklamní agen-
turou Studio ARIN v. o. s., Břeclav. Smluv-

ní vztah, založený touto smlouvou o dílo, byl naplněn celou řadou 
vzájemných práv a povinností obou smluvních stran, předpoklá-
dajících pro jeho správné fungování dobrou vzájemnou spolupráci 
a komunikaci. V rámci revidování existujících smluvních vztahů 
počátkem letošního roku přistoupilo Město Břeclav k provedení 
analýzy rovněž tohoto vztahu. V důsledku zjištění jeho nevýhod-

nosti pro město byla Reklamní agentuře Studio ARIN v.o.s. řádně 
dána výpověď z výše uvedené smlouvy o dílo, a to tak, aby výpo-
vědní lhůta uplynula ke dni 30. září 2003. Při posuzování před-
mětného smluvního vztahu bylo rovněž zjištěno, že zhotovitelem 
nejsou řádně a včas plněny platební povinnosti.

Aby město zabezpečilo pro stávající i nové zájemce o reklamu 
kontinuitu v umísťování reklamních tabulí na sloupech veřejné-
ho osvětlení, provedlo v průběhu výpovědní lhůty výběr nového 
nájemce sloupů veřejného osvětlení za účelem umísťování stano-
vených reklamních tabulí, a to tak, aby mohl svoji činnost začít 
vykonávat od 1. října 2003. Tímto vybraným nájemcem se sta-
la fi rma REKLAMA SERVIS, Břeclav. Jako podstatné kriteri-
um při výběru nájemce byla posuzována ekonomická výtěžnost 
pronájmu sloupů veřejného osvětlení,  která v případě nabídky 
vybraného nájemce výrazně převyšuje výtěžnost do sahovanou 
s Reklamní agenturou Studio ARIN v.o.s.“

Podstatnou informací pro všechny zájemce o umístění reklamy 
na sloupech veřejného osvětlení v Břeclavi tudíž je, že počínaje mě-
sícem říjnem 2003 je jediným oprávněným subjektem k umísťování 
těchto reklamních tabulí právě fi rma REKLAMA SERVIS, Sme-
tanovo nábřeží 10, Břeclav, tel. 519 324 459, zastoupená paní Janou 
Ševčíkovou. V případě jakýchkoliv dotazů či nesrovnalostí v této ob-
lasti je možné se rovněž obracet přímo na zástupce Města Břeclav, 
konkrétně na místostarostu Ing. Pavla Dominika, nebo na vedoucí 
majetkoprávního odboru MěÚ Břeclav JUDr. Lenku Mozgovou.

Mgr. Barbara Havelková
BŘECLAV, J. PALACHA 17A

(naproti hotelu Grand)

Vyšetření zraku zdarma

V prosinci barva, tvrzení, 
antireflex na výrobní čočky 

(bifokál, multifokál, ztenšené čočky)
Z D A R M A

Prodejní doba: pondělí – neděle
Od 8.00 do 17.00 hodin

LESY ČESKÉ REPUBLIKY s.p.
ulice Bratislavská 37, Břeclav

Zahájen prodej 
vánočních stromků

- stříbrný smrk
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V platnost vstupuje nová vyhláška o místních poplatcích
Na zasedání zastupitelstva města č. 8 

dne 1. září byla schválena nová obecně 
závazná vyhláška č. 62/2003 o místních 
poplatcích (zveřejněna v říjnové Radnici). 
Další její dílčí úpravy schvaluje zastupitel-
stvo 15. prosince 2003. Účinnost vyhlášky 
je nastartována od 1. ledna 2004 a proti 
původní vyhlášce přináší řadu význam-
ných a nezanedbatelných změn.

Jedná se zejména o poplatek za provoz 
systému shromažďování, sběru, třídění, 
využívání a odstraňování komunálního 
odpadu. Zcela odlišný je pohled na vý-
znam tohoto poplatku. Čistota a likvida-
ce odpadů se plnohodnotně a bez rozdí-
lů týká každého občana města a proto je 
potřeba se na poplatek dívat spíše jako na 
daň, a to daň pro všechny jednotnou. Nově 
budou všichni občané s trvalým pobytem 
v Břeclavi platit 400 Kč za celý rok 2004. 
Odpadá řada osvobození a úlev, vyjma ob-
čanů nad 65 let a dětí do 6 let věku, obča-
nů s dlouhodobým pobytem v sociálním 
zařízení REMEDIA, v Domově důchod-
ců a osob v léčebně dlouhodobě nemoc-
ných v Nemocnici Valtice a osob s dlou-

hodobým pobytem v cizině v min. délce 
1 roku. Splatnost poplatku je nejpozději 
do 31. května 2004 a navíc bez vyměření, 
tj. bez zasílaných složenek. Zvýší se tím 
jednak krytí vynaložených nákladů na li-
kvidaci odpadů, ale i významně se sníží 
administrativní výdaje města. 

Dalším významným poplatkem je po-
platek za psy. Nově bude platit držitel psa, 
který má na území města trvalý pobyt 
nebo sídlo a za psa staršího 3 měsíců. Zá-
konná norma navyšuje maximální roční 
poplatek až na 1 500 Kč. V Břeclavi do-
sud činil průměrný poplatek pouze 230 
Kč a nedokázal zaplatit ani administra-
tivní náklady města na jeho správu. Pro-
to dochází k jeho průměrnému navýšení 
až na částku 740 Kč. 

Osvobození a úlevy vesměs vycházejí 
z právní normy. Navíc město uhradí po-
platníkům případnou identifi kaci psa mi-
kročipem u veterinárního lékaře smluvně 
dohodnutého s městem. V tomto případě 
bude poplatník osvobozen od místního 
poplatku na období jednoho následující-
ho kalendářního roku.

Závěrem pár slov k současné platební 
morálce. Výnos za odpady a psy v roce 
2003 se pohybuje na cca 91%. Cílem je 
dosáhnout hranice kolem 98%. Všem těm, 
kteří si svoji občanskou povinnost plní, 
i když vyplývá ze zákona, je potřeba po-
děkovat. Tito občané si svůj vztah k městu, 
ve kterém žijí, skutečně uvědomují. Ostat-
ním mohu pouze sdělit, že zdaleka nemají 
vyhráno. Vymáhání pohledávek se stává 
jednou z priorit města a každý neplatič se 
jednoho dne dostane do situace, kdy bude 
s největší pravděpodobností litovat, že se 
tímto neplatičem rozhodl být. Rozdíl bude 
pouze v tom, že někteří to zjistí do měsí-
ce a jiní tzv. do roka a do dne. Každého 
to však bude stát mnohonásobně více. Již 
od příštího roku může město penalizovat 
ne pouze 50%, nýbrž může jít až na troj-
násobek stanoveného poplatku a v přípa-
dě exekucí se v podstatě ze stokorunových 
částek mohou stát částky tisícové. Město 
má již smlouvy se 2 exekutory a na každé-
ho neplatiče se postupně dostane.

Ing. Ladislav Vašíček
vedoucí ekonomického odboru

Rekapitulace placení za odpady

Poplatník: fyzická osoba (občan města)

Výše poplatku na rok 2004: 400 Kč

Občané nad 65 let a děti do 6 let věku: 240 Kč

Splatnost:
Nejpozději do 31. května 2004 (bez 
vyměření)

Způsob placení: Bezhotovostně na účet města č. 526-651/
0100, nebo přímo na pokladně města
Variabilní symbol: rodné číslo poplatníka
Specifický symbol: 1337

Rekapitulace placení za psy
Poplatník: vlastník psa (fyzická, nebo právnická osoba)

za 1 psa za 2. a dalšího psa

Výše poplatku rodinný dům: 500 Kč 950 Kč

Výše poplatku obytný dům: 1 000 Kč 1 750 Kč

Občané pobírající invalidní, starobní, vdovský, nebo 
vdovecký důchod, který je jediným zdrojem jejich 
příjmu a občané pobírající sirotčí důchod:

200 Kč 300 Kč

Splatnost: Nejpozději do 31. března 2004 (bez 
vyměření)

Způsob placení: Bezhotovostně na účet města č. 526-651/
0100, nebo přímo na pokladně města
Variabilní symbol: rodné číslo poplatníka
Specifický symbol: 1341

Upozornění pro podnikatele 
v oblasti cestovního ruchu

Město Břeclav v současné době přepracovává své internetové 
stránky, kde mimo jiné budou uvedeny nejžádanější informace 
týkající se cestovního ruchu. Chtěli bychom turisty na interneto-
vých stránkách města informovat o následujících službách:
-   možnost ubytování (hotely, penziony, ubytovny, kemp)
-   možnost stravování (restaurace, kavárny, cukrárny, čajovny)
-   vinotéky
-   společenské kluby a disco
-   sportovní zařízení
-   fi tness centra a posilovny
-   kadeřnické salóny
-   kosmetické salóny (pedikúra, manikúra, masáže)
-   prodejny uměleckých a dárkových předmětů
-   opravny kol
-   opravny aut a autopůjčovny
-   taxislužba
-   banky, bankomaty a směnárny

Nabízíme Vám prezentaci Vaší fi rmy s možností umístění fo-
tografi e Vašeho zařízení a potřebnými údaji, které jsou součástí 
Vaší nabídky. Tato prezentace bude jednorázově zpoplatněna 
(částky 2 000 Kč, 1 000 Kč a 500 Kč) podle druhu podnikatel-
ské činnosti. V rámci této nabídky bude možné v budoucnosti 
kdykoliv měnit Vaše údaje již bezplatně.

Prosíme Vás, abyste zájem o prezentaci sdělili nejpozději do 
konce prosince na kontaktní adresu: Městský úřad Břeclav, Tu-
ristické informační centrum, Náměstí TGM 3, 690 81 Břeclav. 
Tele fon: 519 326 900, E-mail: info@breclav.org, nebo naši na-
bídku přišli projednat osobně přímo do budovy MěÚ Břeclav, 
přízemí, dveře č. 36 (Turistické informační centrum).

Uctili Den veteránů
Jedenáctý listopad je celosvětovým Dnem veteránů. Právě 

v tento den, před 85 lety, přesně v 11.00 hodin byla ofi ciálně 
ukončena 1. světová válka. Tuto událost si u památníku obětí 
světových válek, u základní školy Sovadinova, připomněli zá-
stupci Územní vojenské správy, Města Břeclavi a Okresního vý-
boru Českého svazu bojovníků za svobodu. 

inzerce
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O situaci ve zdravotnictví s poslancem Pavlem Suchánkem
Podle lékařů stojí za podstatnou čás-

tí fi nančních problémů českého zdra-
votnictví Všeobecná zdravotní pojiš-
ťovna. Jak by se podle Vás měla tato si-
tuace řešit? 

Problémy Vše-
obecné zdravot-
ní pojišťovny 
se musejí zákoni-
tě projevit i na fi -
nancování naše-
ho zdravotnictví. 
Prodlevy mezi 
provedenými vý-
kony a jejich pro-
placením nemoc-

nicím se díky špatné ekonomické situaci 
Všeobecné zdravotní pojišťovny prodlu-
žují a tím nastává i problém s fi nancová-
ním nemocnic a jejich provozu. Řešení je 
možné. Změnit statut zdravotní pojišťov-
ny tak, aby nebyla jen neurčitým ekono-
mickým hybridem se 100 % státní účastí. 
To znamená změnou zákona o Všeobecné 
zdravotní pojišťovně. Tím by se například 
dala také řešit situace, kdy státní podniky 
nebo podniky se státní účastí dluží Vše-

obecné zdravotní pojišťovně 17,5 miliar-
dy korun a nic se neděje. Kdyby to byly 
soukromé subjekty, asi by se pojišťovna 
chovala jinak.

Česká lékařská komora požadu-
je, aby o investicích do nemocnic ne-
rozhodovali poslanci. Je podle Vás ten-
to požadavek oprávněný? 

O investicích do nemocnic rozhodu-
jí poslanci jen v případech, kdy se jedná 
o investice určené na výstavbu, vybavení, 
nebo havarijní situace. Tyto investice jsou 
obvykle součástí státního rozpočtu a ten, 
jak jistě Lékařská komora ví, schvaluje po-
slanecká sněmovna. Je to zákon a ten mu-
síme respektovat.

Myslíte si, že stávající situaci české-
ho zdravotnictví mohou zlepšit proná-
jmy nemocnic?

Pronájmy nemocnic jistě nemohou vy-
řešit všechny problémy našeho zdravot-
nictví. Ale mohou vyřešit určitou část pro-
blémů. Velká Británie před několika lety 
začala naplňovat program pronájmů stát-
ního majetku včetně nemocnic a do sou-
časnosti má s tímto způsobem provozová-
ní dobré zkušenosti. Je ovšem nutné, aby 

byla zachována dostupnost, šíře i kvalita 
poskytované lékařské péče. Výhodou ma-
jitele nemocnic je, že majetek je stále v je-
ho rukou a že má stále možnost o chodu 
těchto zařízení spolurozhodovat. Vše je 
jen otázkou solventnosti a odborné zdat-
nosti nájemce a na kvalitě podepsaných 
nájemních smluv.

Jaké jsou pr ior ity vaší prá-
ce, co byste rád stihl udělat, nebo pod-
pořit pro své voliče do konce volební-
ho období?

Když čtu „výpisky“ některých mých 
kolegů ze státního rozpočtu, kolik pe-
něz přinesly „oni“ do okresu a podobně, 
mám zvláštní pocit. Obvykle to má dale-
ko k pravdě a navíc si myslím, že to není 
to jediné měřítko. Pravdou je, že to chtějí 
voliči slyšet. Lepší však je, podívat se ob-
jektivně po okrese a ono je to vidět.

Prioritou mé práce je dělat ji dobře, 
v souladu s mým přesvědčením a myšle-
ním voličů, které zastupuji. A konkrétně? 
Podpořím každou dobrou věc a myšlen-
ku, která může pomoci občanům našeho 
okresu. Tato podpora však není omezena 
jen trváním mého mandátu.

MUDr. Oldřich 
Ryšavý
krajský zastupi-
tel za ČSSD

Souhlasím s pa-
nem poslancem 
Suchánkem, že je 
nutná změna zá-
kona o Všeobec-
né zdravotní po-
jišťovně. Stát totiž 
sty procenty ručí 

za její činnost a pohledávky, ale vláda, tedy 
výkonná státní moc, má jen malou možnost 
ovlivňovat její vlastní činnost. Rozhodně 
jsem však odpůrcem privatizace správy po-
vinného zdravotního pojištění.

K otázce pronájmů nemocnic zřizova-
ných krajem se s panem poslancem ne-
shodnu. Vím, že vedení Jihomoravského 
kraje, což je koalice bývalé „čtyřkoalice“ 
a ODS, nevyužilo možností, které dává 
zřizovatelská funkce k devíti nemocnicím. 
Nevyužilo potenciál vzájemné koordinace 
například při nákupu služeb, léků a mate-
riálu a rovněž nedonutilo vedení nemoc-
nic k vzájemné spolupráci při poskytování 
zdravotní péče. Prezentace fi rmy WMT, 
která si chce pronajmout tyto nemocni-
ce včetně břeclavské, a kterou pan po-
slanec Suchánek podporuje, byla velkým 
propadákem. Tato fi rma nebyla schopna 
veřejně prezentovat, že tyto činnosti umí 
a někde jinde je úspěšně provádí. Rovněž 
však nebyla schopna doložit jaký kapitál 
má k dispozici, ani jakého je původu. Tedy 
například, zda nejde o praní špinavých pe-
něz. Hlavní riziko však vidím ve snížení 
dostupnosti zdravotní péče pro obyvatele 
Jihomoravského kraje. 

Myslím si, že úlohou opozičního poslance 
je především kvalifi kovaně oponovat vládní 
předlohy zákonů při práci ve výborech a při 
jejich vlastním projednávání na schůzích 
poslanecké sněmovny. O této stránce práce 
pana poslance nemám dostatečné informace 
a proto se o ní nebudu vyjadřovat.

V minulosti jsem s panem poslncem Su-
chánkem spolupracoval při řešení nedobré 
situace v Nemocnici Břeclav a předpoklá-
dám, že i přes naší názorovou neshodu bu-
deme při pomoci zdravotnictví v Jihomo-
ravském kraji nadále spolupracovat a hle-
dat vhodná řešení.

Mgr. R ichard 
Zemánek
(KDU-ČSL)

Pan poslanec Su-
chánek má pravdu 
v jedné vě ci. Musí 
se asi dost podstat-
ně změnit systém 
lékařské péče v na-
šem státě. Konkrét-
ně mám na mysli-
systém fi nancování 

státem, sys tém spoluúčasti pacienta a také 
systém poskytování služeb zdravotnický-
mi zařízeními. To samotné by ale nestačilo, 
pokud by k tomu lidé a stát přistupovali stej-
ným způsobem jako doposud, kdy pro jed-
ny zákony platí a pro druhé neplatí. Možná 
by tyto problémy nebyly tak katastrofi cké, 
kdyby existovala vynutitelnost práva u všech 
subjektů, i státních. Tato skutečnost se netýká 
jen odvodů sociálního a zdravotního pojiště-
ní, jsou mi známy nářky některých podnika-
telů, že špatnou platební morálku mají tře-
ba České dráhy. Podle mého názoru nemusí 

o investicích do nemocnic rozhodovat po-
slanci. Každá nemocnice má své vedení a to 
ví nejlépe, kam investovat. Je však nezbytné, 
aby pak i toto vedení neslo za svá rozhodnutí 
zodpovědnost. Nesouhlasím s tím, aby něčí 
špatná rozhodnutí fi nancovali lidé ze svých 
daní. Vždyť přece ti samí lidé také nedostávají 
ani korunu z odměn vedoucích činitelů.

Soukromý faktor musí rozhodně 
do zdravotnictví přijít. Mám ale obavu, aby 
to nedopadlo jako s bankami. Stát z našich 
daní nemocnice očistí a pak jejich lukrativ-
ní části pronajme soukromým majitelům. 
Na rozdíl od bank by mě však peníze inves-
tované do zdravotnictví mrzely méně.

Pan poslanec Suchánek je jako politik 
výraznou osobností ODS v našem okrese. 
Méně je mi ale známo něco o jeho práci 
poslanecké. Vím, že jako dobrý sportovec 
reprezentuje náš parlament doma i v za-
hraničí, domnívám se, že rovněž sehnal 
pro náš okres nějaké peníze (Gymnázium 
Velké Pavlovice) a zda to bylo pro dobrou 
věc a myšlenku, to posoudí odborníci.

O názory na situaci českého zdravotnictví a názory na práci poslance 
Pavla Suchánka jsme požádali některé břeclavské zastupitele

Dotace 
na kulturu 
a sport

Odbor školstv í , 
kultury, mládeže a sportu oznamu-
je, že podmínky a formuláře žádostí 
o dotace z rozpočtu města na kulturní 
a sportovní činnost v roce 2004 jsou při-
praveny u pracovníka odboru p. Schul-
ze v kanceláři č. 133, nebo na podatel-
ně městského úřadu. Uzávěrka podání 
žádostí je 31. ledna 2004.
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JUDr. Marta 
Strušková
(KSČM)

Z a bez pe č e -
ní zdra votní péče 
se dotýká bezpro-
středně každého 
z nás. Nejsem v té-
to oblasti odbor-
níkem, ale domní-
vám se, že ve zdra-

votnictví chybí především řádná koncepce, 
která by byla postupnými kroky naplňo-
vána v souladu s ústavou České republiky 
a platnými zákony. Myslím si, že současný 
systém zdravotního pojištění vyžaduje zá-
sadní změnu, včetně sankcionování dluž-
níků. Jestliže se systém nezmění, nepomů-
že ani oddlužení nemocnic státem. Taktéž 
není řešením spoluúčast pacientů na léčbě. 
Zvýšenou zdravotní péči potřebují zejmé-
na lidé v důchodovém věku, kteří si celý 
život na zdravotní zabezpečení připláce-
li. I zatížení rodin s dětmi je v současné 
době na hranici únosnosti a zavedením 
spoluúčasti by se jejich situace ještě zhor-
šila. Nesouhlasím tedy se zavedením spo-
luúčasti obecně, v žádném případě pak 
u standardní péče. 

Co se týká pronájmu nemocnic, nemám 
dostatek informací, abych se k tomuto pro-
blému mohla vyjádřit. Proto se mohu jen 

připojit k odpovědi pana poslance, že je 
v těchto případech nutno zabezpečit do-
stupnost, šíři a kvalitu poskytované lé-
kařské péče.

O práci pana poslance Suchánka se do-
vídám z tisku, občas pak o něm slýchávám 
při různých jednáních, či společenských 
příležitostech. Mohu potvrdit, že pan 
poslanec má ve svém volebním obvodu 
dobré jméno a jeho aktivity jsou hodno-
ceny kladně. 

MUDr. Pavel 
Trojan
(PRO REGION)

Nemyslím si , 
že za současné fi -
nanční problémy 
ve zdravotnictví 
mohou zdravot-
ní pojišťovny, po-
tažmo ta největší 
z nich Všeobecná 
zdravotní pojiš-

ťovna. Ta pouze hospodaří s penězi, které 
má k dispozici. Bohužel tyto peníze nestačí 
na pokrytí veškeré zdravotní péče na pat-
řičné úrovni, jakou bychom si přáli. I kdy-
by Všeobecné zdravotní pojišťovně zapla-
tili dlužné pojistné státní podniky, byla 
by to jen záplata, která by situaci vyřešila 
na jeden až dva roky. Nevyřešila by se tím 

však podstata celého problému, a to je ne-
dostatek peněz. Jenom za státem placené 
pojištěnce, což jsou především důchodci 
a děti, stát platí žalostně málo. Přitom lé-
kařská péče je stále modernější a dokona-
lejší, ale i mnohonásobně dražší a to ne-
mluvě o lécích. Rovněž síť nemocnic je pře-
bujelá a počet lůžek nadbytečný. Tedy věc 
o které se ví a neustále hovoří, ale bohužel 
jen hovoří. Chybí tady zásadní rozhodnutí 
„ozdravit zdravotnictví“, které musí udělat 
schopný politik či spíše některá z politic-
kých stran. To, že budou taková rozhodnutí 
nepopulární, protože si část zdravotní péče 
budeme muset hradit ze svého, je snad již 
dnes jasné většině lidí. Představa rušení 
nadbytečných lůžek, nebo uzavírání někte-
rých oddělení v nemocnicích je jistě nepří-
jemná. Nicméně místo nich mohou vznik-
nout tolik potřebná lůžka pro dlouhodobou 
péči. Já osobně si raději budu platit běžné 
onemocnění, jako například nachlazení 
s vědomím, že v případě závažného zdra-
votního stavu (např. rozsáhlého infarktu) 
budu okamžitě ošetřen tou nejmodernější 
metodou na špičkovém specializovaném 
pracovišti a toto ošetření mi plně uhradí 
zdravotní pojišťovna.

Práci pana Suchánka hodnotím kladně. 
Je to člověk pracovitý, naslouchá názorům 
jiných a věřím, že jako poslanec je na svém 
místě.  Připravil: Pavel Kašuba

Co bude se zámkem plánujme společně!
„Mělo by se s tím něco udělat,“ naříká si většina lidí, kterým se ně-

co v jejich okolí nelíbí. Některým sice proběhne hlavou myšlenka: „Měli 
bychom s tím něco udělat …“ Ale pouze několik největších odvážlivců 
řekne nahlas: „Pojďme s tím něco udělat“ – Eva Staňková, Útvar hlav-
ního architekta Brno, 29. 9.1998.

Záchrana a oživení zámeckého areálu v Břeclavi se již 
po dlouhá léta jeví jako neřešitelný problém. Bylo zpracováno 
velké množství studií naplňujících zámecký objekt nejrůznější-
mi funkcemi. Všechna tato řešení však naráží na bariéru vyso-
kých investičních nákladů, jejichž návratnost je ve většině přípa-
dů značně nejistá. Návratnost vložené investice je ve velké míře 
podmíněna vhodně zvolenou funkční náplní objektu, lákající 
dostatečné množství uživatelů.

Domníváme se, že zámecký areál by měl, kromě turistů, slou-
žit především obyvatelům města. 

A proto se tedy ptáme Vás všech: „Jak si představujete budou-
cí využití břeclavského zámku a přilehlého okolí?“

Víme, že odpověď na tuto otázku není vůbec jednoduchá, 
zvláště pak také proto, že někteří z vás nemají jasnou předsta-
vu o tom, co všechno do zámeckého areálu vlastně patří, jaká je 
jeho historie a co dnešním obyvatelům města může nabídnout. 
Tyto potřebné informace se vám v následujících měsících bu-
deme snažit nejrůznějším možným způsobem zprostředkovat 
(články v městském zpravodaji Radnice, výstavy, internetová 
stránka, …).

Poté, co od nás obdržíte všechny potřebné informace (pravdě-
podobně v letních měsících), zeptáme se opět na Vaše představy 
o budoucnosti zámeckého areálu v Břeclavi a pozveme Vás, aby 
jste na tzv. plánovacích dnech spolu s námi a přizvanými nezá-
vislými odborníky hledali zábavnou formou možné odpovědi 
na tuto otázku. Nemusíte však čekat, vaše podněty, dotazy či po-
mocnou ruku uvítáme kdykoli v průběhu následujícího období.

V závěru příštího roku připravujeme prezentaci výstupů 
z plánovacích dní, vyhodnotíme Vaše podněty a na jejich zá-
kladě vypracujeme podmínky pro obnovu břeclavského zá-
meckého areálu, které se stanou výchozím podkladem pro prá-

ce na jeho záchraně. O průběhu těchto prací Vás budeme po-
drobně informovat.

Cílem všech těchto činností, nazývaných souhrnně akční plá-
nování, je zlepšit informovanost Vás občanů o historii a součas-
ném stavu zámeckého areálu - kolébky dnešního města, nalézt 
náměty pro jeho opravdu smysluplné využití a oslovit potenci-
onální investory.

V případě námětů, dotazů či zájmu o spolupráci kontaktujte 
prosím Ing. arch. Martina Ondroucha na tel. č. 728 085 178.

Ing. arch. Libor Foukal
Komise výstavby a územního plánování Rady města Břeclav

O názory na situaci českého zdravotnictví…
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Přeshraniční spolupráce na česko-rakouské hranici
Pod tímto názvem se 21. listopadu konala v Břeclavi mezi-

národní konference zabývající se programy podporujícími pře-
shraniční spolupráci. Setkání představitelů české a rakouské stra-
ny bylo vyvrcholením projektu s cílem prohloubení spolupráce 
v rámci regionů jižní Morava – Weinviertel, na který Město Břec-
lav v loňském roce získalo podporu ze Společného fondu malých 
projektů CBC PHARE. 

Po zahájení konference místostarostou Břeclavi Jaroslavem Pa-
rolekem, se přítomní zabývali významem a historií přeshraniční 
spolupráce obou regionů. Zástupce Břeclavi pro zahraniční vztahy 
Miroslav Ondruš shrnul vývoj a milníky ve vzájemné spoluprá-
ci. Zmínil například Parlament mládeže, v rámci kterého si mla-
dí lidé z obou stran hranice vyměňují názory na přípravu vstupu 
do Evropské unie, dále pak GymRadio vysílající za spolupráce 
českých a rakouských studentů v okruhu rakouského města Hol-
labrun, nebo časopis Echo, který vychází střídavě v Dolním Ra-
kousku, na Slovensku a v České republice. Na to navázala mana-
žerka rozvojové agentury pro rakouský region Weinviertel Adriana 
Bachora a zhodnotila přínos aktivit z rakouské strany.

Jiří Horáček, ředitel odboru programů Evropské unie Minis-
terstva pro místní rozvoj, seznámil účastníky konference s při-
pravovaným programem INTERREG IIIA, z kterého bude moci 
Česká republika v letech 2004 – 2006 získat zhruba 55 milionů 
EUR. Na česko-rakouskou hranici je pro uvedené období alo-
kováno 11 milionů EUR. Podporu mohou získat například kon-
cepce a studie, výměny informací a know-how, vývoj produktů 
a marketing, budování a šíření kooperačních sítí, opatření v ob-
lasti vzdělávání a podobně.

Martin Kavalek z Úřadu dolnorakouské vlády doplnil tyto in-
formace o konkrétní zkušenosti s programem INTERREG IIIA 
v Dolním Rakousku. Přednesl postup žadatele při předkládání 
projektové žádosti a způsob výběru projektů, které získaly pod-
poru na rakouské straně.

O aktuálních možnostech získání prostředků podporující pře-
shraniční spolupráci informoval Vladimír Gašpar, ředitel Regi-
onální rozvojové agentury jižní Moravy. 

V odpolední části byly prezentovány úspěšné projekty reali-
zované v oblasti česko-rakouského příhraničí, a také informace 
o jejich dalším rozvoji. Konkrétně šlo o projekty Vinařské stezky, 
Trvalý regionální systém managementu životního prostředí v re-
gionu Weinviertel-jižní Morava, Budování přeshraniční spoluprá-
ce s mikroregionem Podluží a Hospodářská spolupráce regionů. 
V rámci posledně jmenovaného projektu připravuje rakouská stra-
na vybudování hospodářského centra poblíž Grosskrutu, na naši 
straně má vzniknout logistické centrum. Protože vzdálenost obou 
plánovaných center činí zhruba 15 kilometrů, obě strany předpo-
kládají vzájemnou spolupráci. V rámci koordinace přípravy obou 
center bude založen řídící výbor, jehož členy se mají stát břeclav-
ský místostarosta Jaroslav Parolek a Miroslav Ondruš.

(pk)

Na snímku si vyměňují názory (zleva) zástupce Břeclavi pro zahraniční 
vztahy Mgr. Miroslav Ondruš, ředitel odboru programů Evropské unie 
Ministerstva pro místní rozvoj RNDr. Jiří Horáček, ředitel Regionální 
rozvojové agentury jižní Moravy JUDr. Vladimír Gašpar a místostaros-
ta Břeclavi Ing. Jaroslav Parolek. 

Vína J. Mráze získala ocenění
Další významná ocenění získala vína starobřeclavského vi-

naře Josefa Mráze. Na 5. ročníku soutěže vín o Sommelierskou 
pečeť se prosadilo jeho Chardonnay, pozdní sběr, ročník 2002. 
V konkurenci více než 250 vzorků bylo degustátory zařazeno 
na třetí místo v nejpočetněji obsazené kategorii bílých suchých 
vín a získalo tak bronzovou sommelierskou pečeť. Navíc bylo toto 
víno nominováno do nejprestižnější tuzemské soutěže Salonu vín 
České republiky, kam budou vína vybírána v lednu příštího roku. 
Zatímco na Sommelierské pečeti se vína Josefa Mráze prosadila 
poprvé, na soutěži TOP 77 uspěla již v předchozích dvou letech. 
Nejinak tomu bylo i při letošním 5. ročníku, na který pořadatelé 
vybrali z více než 1 000 různých vín 306 vzorků. Z nich na zákla-
dě hodnocení bylo oceněno 77 nejlepších, mezi kterými nechybí 
ani Svatovavřinecké – rosé, kabinet, ročník 2002 Josefa Mráze, 
což je navíc jediné růžové víno v této kolekci.

J P  A u t o s e r v i s
Osobní, užitkové vozy a Avie. 

- opravy vozů české i zahraniční výroby
- mechanické, klempířské a lakýrnické práce
- renovace motoru = snížení spotřeby paliva

- příprava a zajištění STK a emisí
- nástřik podvozků a dutin

6 1 9  0 0  B r n o ,  V í d e ň s k á  1 0 6 a ,
t e l . : 0 0 4 2 0  6 0 7  5 3 1  0 5 0 ,  0 0 4 2 0  7 7 7  0 5 7  6 0 0 ,

f a x :  0 0 4 2 0  5 4 7  2 1 2  3 9 6

Autoservis Prohazka freut sich auf ihren Besuch. 
Wir sprechen gut deutsch. Deutsche Qualität!

SILVESTR V HOTELU IMOS
Studený i teplý raut po celý večer, 

půlnoční ohňostroj, 
půlnoční zelňačka

Historické vystoupení skupiny Štvanci 
aj.

Informace na tel. č.:
519 326 118

602 777 796, 602 777 794
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Městská policie informuje… Ocitnete-li se v tísni, volejte
telefon 156

Vážení čtenáři,
V uplynulém období se veřejnost i media intenzivně zajímala 

o personální situaci městské policie. Zveřejněním nabídky práce 
u MP se zvýšil počet žadatelů, kteří projevili seriozní zájem o prá-
ci v řadách Městské policie Břeclav. Během měsíce bylo evidováno 
takřka 40 žádostí uchazečů, kteří splňovali formální předpoklady 
pro přijetí. Tito žadatelé byli pozváni k provedení prověření fyzické 
způsobilosti a osobnostních předpokladů nutných k výkonu funk-
ce strážníka MP. Dostavilo se 18 žadatelů, kteří „testy“ absolvovali 
a byli více, či méně úspěšní.

Koncem listopadu bylo dokončeno výběrové řízení a je reálný 
předpoklad, že počátkem ledna 2004 bude Městská policie Břeclav 
posílena o 4 strážníky. Mnozí z Vás si povšimli, že v řadách stráž-
níků je i psovod se služebním psem. Toto opatření je v souladu 
se zpracovanou koncepcí a věříme, že přispěje ke zkvalitnění bez-
pečnostní situace ve městě. Dalším opatřením bylo přijetí občana 

Romské národnosti jako správního referenta. Zde již reakce veřej-
nosti nebyla tak jednoznačná jako v předešlém případě. Z mno-
hých reakcí bylo zřejmé překvapení a mnohdy i nedůvěra v užiteč-
nost tohoto opatření. Měsíc je zajisté krátká doba na to, aby bylo 
možno dělat efektivní závěry, přesto hodnotím, že se toto opatření, 
i po tak krátké době, jeví jako krok správným směrem. Především 
se zlepšila situace v doručování dodejek a dalších služebních tisko-
vin romským rodinám. 

Zlepšila se situace v řešení poměrně závažného problému „záško-
láctví“, pracovníci sociálního odboru získávají aktuální a ucelené in-
formace v této oblasti, které jim umožňují efektivnější řešení tohoto 
problému. Přesto, že pan V. Herák nemá pravomoci strážníka MP, 
jeho nesporná místní znalost a schopnost komunikace i s některými 
těžko přizpůsobivými jedinci romského etnika přispívá a ulehčuje 
práci jak strážníků MP, tak i zaměstnancům domovní správy a so-
ciálního odboru. Rád bych poděkoval za vaše připomínky a názo-
ry, které jsou mnohdy zrcadlem naší práce. 

 Ing. Bohumír Smola, velitel MP

Hlídání zdarma
Město Břeclav ve spolupráci s městskou policií vyhlašuje Vá-

noční nabídku připojení k Pultu centralizované ochrany za zvý-
hodněných podmínek.

Novým klientům, kteří mají zájem zkvalitnění ochrany svých 
provozoven, rodinných domů, bytů, prodejních, skladových a ji-
ných prostor proti vloupání a požárům připojením k pultu cen-
tralizované ochrany nabízíme ostrahu těchto prostor bezplat-
ně do konce měsíce března 2004, za předpokladu, že smlouva 
o zajištění ostrahy objektu bude uzavřena nejpozději do konce 
měsíce ledna 2004. Bližší informace získáte na e-mailové adrese 
smola@breclav.org , na telefonním čísle 602 501 650 nebo přímo 
na služebně Městské policie Břeclav.V ulicích města nově působí i psovod ze služebním psem.

Fear Me.

Nové Audi A3. Naostro.

Motory nového Audi A3 vyvolá-
vají respekt. Audi A3 nabídne
až ohromujících 250 k (3.2 V6)
a nové nejpokročilejší techno-
logie TDI® a FSI®. Dynamické
vlastnosti podtrhuje quattro®

a DSG® Direct Shift Gearbox.
Vyzkoušejte si zaručeně ostrou
jízdu s motory nevídané 
energie pod kapotou sami!

... již od 560 000 Kč!

Rádi Vám nové Audi A3 osobně
představíme v našem 
autosalonu.

TOP CENTRUM car
Strážovská 958, 697 01 Kyjov
Tel.: 518 614 445
www.topcentrumcar.cz
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Pokud si nejste jisti raději se zeptejte, radí stavební úřad
V náplni práce a rozsahu činností Sta-

vebního úřadu v Břeclavi se po zrušení 
Okresního úřadu Břeclav v postatě nic 
nemění. Stavební úřad již dříve vykoná-
val svou činnost i pro jiné obce než Břeclav 
samotnou. V současné době je působnost 
stavebního úřadu vymezena mimo vlast-
ní město Břeclav a jeho čtvrtě Poštorná, 
Charvátská Nová Ves a Ladná i na další 
obce tzv. „Podluží“. Jsou to: Město Lanž-
hot, dále obce Kostice, Tvrdonice, Hruš-
ky, Moravská Nová Ves, Týnec, Lednice, 
Bulhary a Nejdek. O rozsahu agendy sta-
vebního úřadu vypovídá i počet vydaných 
rozhodnutí. Jedná se o územní rozhodnu-
tí, stavební povolení a kolaudační rozhod-
nutí, kterých jenom v minulém roce bylo 
téměř 3 500.

Stavební úřad má v současné době 
12 pracovníků včetně vedoucího. Náplň 
práce je značně rozsáhlá. V prvé řadě 
úřad vydává územní rozhodnutí o umís-
tění staveb, stavební povolení, kolaudační 
rozhodnutí, povolení změn v užívání sta-
veb, povolování odstranění staveb, povo-
lování reklam a provádí státní stavební do-
hled. Provádí také tu nepopulární část své 
činnosti - ukládání pokut a sankcí za poru-
šování stavebního zákona. K této věci nut-
no podotknout, že porušování stavebního 
zákona ze strany stavebníků je ojedinělé. 
Odvolacím orgánem je nyní, místo zruše-
ného okresního úřadu, Odbor územního 
plánování a stavebního řádu Krajského 
úřadu Jihomoravského kraje Brno.

Stavební zákon je nezbytnou pomůckou 
nejen pro pracovníky stavebních úřadů, 
podnikatele, ale i pro širokou stavební ve-
řejnost, které poskytuje informace o veřej-
ném stavebním právu. Ne vždy se v něm 
správně orientujeme a ne vždy v něm na-
jdeme přesně to, co nás pro řešení našeho 
konkrétního případu zajímá. Proto jedna 
dobrá rada: Nelitujte nějakou tu korunu 
za telefonický dotaz, nebo přímo navštiv-
te pracovníky stavebního úřadu se svým 
konkrétním případem. Můžete si tak ušet-
řit velké problémy v podobě citelných po-
kut a sankcí. Například při zahájení stavby 
rodinného domu bez stavebního povolení 
hrozí sankce od 25 až do 50 tisíc korun. 

Na stavebním úřadu si také můžete vy-

zvednou všechny nezbytné tiskopisy pro 
vydání příslušného povolení. Tiskopisy žá-
dostí o vydání rozhodnutí či povolení sta-
vebních prací jsou k dispozici také na in-
ternetových stránkách města www.brec-
lav.org, nebo u příslušného pracovníka 
stavebního úřadu. Ukázkou složitosti jsou 
odborné výrazy jako stavba trvalá, dočas-
ná, jednoduchá, drobná, projektová doku-
mentace, územní řízení, stavební řízení, 
ohlášení stavby, změna stavby, skutečné 
provedení stavby, kolaudace, údržba, na-
řízení zabezpečovacích prací, vyvlastně-
ní, nebo statní stavební dohled. Pro běž-
ného občana, který se touto činností sou-
stavně nezabývá, je obsah těchto výrazů 
dosti složitý.

Jistě se shodneme, že na počátku třetího 
tisíciletí nemůžeme stavět cokoli a kdekoli 
nás napadne. Základním právním předpi-
sem veřejného stavebního práva je dnes již 
letitý zákon 50/76 Sb., o územním plánová-
ní a stavebním řádu, v platném znění. Pro 
ilustraci si zkuste zodpovědět zdánlivě jed-
noduchou otázku - co je stavba? Odpověď 
najdeme v § 139b stavebního zákona: „Za 
stavbu se považují veškerá stavební díla bez 
zřetele na jejich stavebně technické provede-
ní, účel a dobu trvání.“ Následně Vás může 
zajímat, kdy vystačíte pouze s ohlášením 
stavby, kdy budete potřebovat územní roz-
hodnutí, kdy stavební povolení a jistě byste 
našli mnoho dalších „kdy“. Rozhodnutí, zda 
činnost, nebo dílo je či není stavbou a zda 
podléhá, nebo nepodléhá povolovacímu 
a schvalovacímu procesu danému zákonem, 
je pouze v kompetenci příslušného stavební-
ho úřadu. Proto se při jakékoli pochybnosti 
bez obav obraťte na náš stavební úřad .

Na závěr bych Vás chtěl seznámit s nej-
častějšími omyly, které se tradují mezi lid-
mi snad ze zákona z dob Rakouska – Uher-
ska. (Objektivně se nám to nepodařilo zjis-
tit.) Velmi rozšířeným omylem je, že každý 
soused je povinen oplotit si levou část své-
ho pozemku. Tuto záležitost řeší občanský 
zákoník, kde se uvádí mimo jiné, že oplo-
cení provádí ten, kdo ho z jakýchkoli dů-
vodů potřebuje, nebo ten, který oplocením 
zamezí způsobování škod na sousedním 
pozemku, například pobíhajícími psy, drů-
beží a podobně.

Dalším velmi rozšířeným omylem je, 
že na stavbu, která není pevně spojena 
se zemí, není potřeba ohlášení drobné 
stavby, ani stavební povolení. S pojmem 
stavba se setkáváme v řadě předpisů, jako 
například v občanském zákoníku a v ne-
poslední řadě také ve stavebním zákoně. 
V každém předpisu může mít pojem stav-
ba různý obsah a je různě vymezen a po-
užíván. Podle občanského zákoníku musí 
být nemovitost (stavba) spojená se zemí 
pevným základem. V oboru stavebního 
práva není pojem stavba defi nován kon-
krétním vyčerpávajícím způsobem. Pro-
to může občan listující v zákonech dospět 
k jejich chybnému pochopení. 

Z těchto důvodů upozorňujeme již 
po několikáté – pokud máte jakékoli po-
chybnosti o tom, zda potřebujete nějaké 
povolení stavebního úřadu a nejste si zcela 
jisti, obraťte se na naše pracovníky.

Ivan Sulovský 

Jihomoravská energetika upozorňuje 
JME a.s. upozorňuje vlastníky a uži-

vatele nemovitostí a pozemků na povin-
nost odstraňovat a oklešťovat stromoví 
a jiné porosty tak, aby byl zajištěn bez-
pečný a spolehlivý provoz energetického 
zařízení. V případě, že vlastník okleštění 
neprovede, mají pracovníci Jihomoravské 
energetiky a.s., podle zákona č.458/2000 
Sb., právo vstoupit na pozemek a provést 
okleštění stromů a dřevin sami.

V měsících leden až březen budou pra-
covníci JME a.s. provádět pravidelnou 
kontrolu energetických zařízení. Je tedy 
vhodné, aby si vlastníci nemovitostí a po-
zemků provedli ořez dřevin již v prosinci. 
V případě, že není možné při ořezu dodr-

žet bezpečné vzdálenosti od energetického 
zařízení, lze požádat pracovníky JME a.s. 
o vypnutí zařízení nebo o samotné okleš-
tění. Další informace Vám poskytne JME 
a.s. na zákaznické lince 840 111 333.

Důležité upozornění: každý kdo 
ořezává nebo kácí dřeviny v blízkosti 
energetického zařízení je povinen dodržo-
vat bezpečnostní pravidla.Zejména se ne-
smí přiblížit k vodičům vedení vysokého 
napětí do vzdálenosti 3 metrů a nízkého 
napětí do vzdálenosti 1 metru. Ochranná 
pásma vysokého napětí jsou od 7 do 12 
metrů od krajního vodiče na obě strany. 
V ochranném pásmu je zakázáno nechávat 
růst porosty nad výšku 3 metry. 

Ivan Sulovský, vedoucí stavebního úřadu

inzerce
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Kvalitní projekty pomohou k prostředkům z evropských fondů
Plánování a řízení projektů byl název třídenního semináře 

určeného zaměstnancům samospráv a neziskových organizací, 
kterého se počátkem listopadu v městské synagoze zúčastnilo pat-

náct posluchačů. Seminář se uskutečnil z iniciativy Regionu Pod-
luží a občanského sdružení Echo Moravia. V průběhu semináře 
šlo o to, dozvědět se, jak úspěšně získávat fi nanční prostředky 
na projekty a samotný chod neziskových organizací. 

Ukázkovým příkladem praktického využití je projekt Vzdě-
lávání na Podluží, na který se podařilo získat dotaci z programu 
obnovy venkova od Ministerstva pro místní rozvoj. Díky projektu 
se mohl uskutečnit tento první ze tří seminářů v tomto roce. 

„Dozvěděl jsem se, jak uskutečňovat nápady na podporu spor-
tu, na aktivity dětí a mládeže. Na základě těchto informací se bu-
deme snažit získat co nejvíce prostředků na podporu břeclavského 
veslování,“ zhodnotil přínos semináře Dušan Fikr ze Slovácké-
ho veslařského klubu a prozradil, že hlavní prioritou organizace 
do budoucna je zvelebení veslařského areálu a založení sportovní 
třídy se zaměřením na veslování.

„Organizace si často stěžují, že nemají na své aktivity dostatek 
peněz. Lidé jsou zvyklí stěžovat si, ale nikdo nepřijde s návrhem 
možného řešení problému. Když už někdo snahu má, tak zase neví 
jak postupovat a na koho se obrátit. Vstupem naší republiky do Ev-
ropské unie se navíc celá řada věcí v této oblasti mění. Právě na tuto 
problematiku zaměřujeme naše semináře, které organizujeme pro 
neziskové organizace a státní i privátní sektor,“ dodala Zlatuše Ma-
děřičová, předsedkyně občanského sdružení Echo Moravia. (pk) 

Manažer Regionu Podluží Ing. Josef Smetana při rozboru modelové situace.

Maminaklub už v plném provozu
Mateřské centrum v Břeclavi má za sebou bezmála dvouměsíční 

činnost. Po prvotní nejistotě, zda bude o tuto volnočasovou aktivi-
tu pro maminky s dětmi zájem můžeme konstatovat, že myšlenka 
vytvořit něco takového v našem městě padla i v praxi na úrodnou 
půdu. Počet maminek s dětmi, které navštěvují úterní dopolední 
setkávání se stále zvyšuje, pravidelně jich přichází dvacet i více. 
Prostory jsou svojí kapacitou omezeny, a proto od poloviny listo-
padu přibylo k úterním schůzkám čtvrteční dopoledne a také od-
polední kroužky. Maminky i tatínci tak mohou s dětmi do šesti let 
navštívit aktivity zaměřené na rozvoj výtvarných, pohybových, 
hudebních či dramatických dovedností. Vedle pravidelných čin-
ností probíhají také jednorázové akce jako například kurzy zdra-
vého vaření, předvánoční Christmas party a jiné.

Přestože je provoz nového zařízení v plném proudu, je třeba jej 
ještě dovybavit potřebnými pomůckami (gymnastické míče, rela-
xační koutek pro nejmenší aj). Chceme tímto vyzvat ke spolupráci 
podnikatele, kteří by byli ochotni zakoupit potřebné vybavení, 
popřípadě sponzorsky zaštítit připravované projekty. Kontaktní 
osoba pro sponzory Luděk Rakovský tel.: 777 006 041.

Vzdělávací institut Břeclav odstartoval první rok
Břeclavský vzdělávací institut zahájil svou 

činnost 30. září v nových prostorách, získa-
ných za přispění Městského úřadu v Břecla-
vi, v přízemí bývalého Domu školství. Vý-
uku institut provozuje pod hlavičkou akcio-
vé společnosti CC Systems Hodonín, která 
se zaměřuje na celoživotní vzdělávání do-
spělých. Tato hodonínská společnost je jed-
ním z prvních dvou členů Asociace vzdělá-
vání dospělých Praha, kteří pod její patrona-
cí získali certifi kát jakosti ISO 9001.

Co nabízí břeclavský institut zájem-
cům o vzdělání jsme se zeptali jeho ře-
ditelky Mgr. Dany Růžičkové: V rámci 
celé společnosti a jejích poboček v Brně, Hodo-
níně, Vyškově a nyní i Břeclavi nabízíme více 
než stovku vzdělávacích programů. Pro úřady 
práce zajišťujeme zhruba čtyřicet akreditova-
ných rekvalifi kačních kurzů. Denně se v na-
šich učebnách vystřídá zhruba sto lidí. Oče-
káváme, že v tomto roce využije našich služeb 
okolo dvou tisíc posluchačů. Ze všech nabíze-
ných aktivit se zřejmě nejvíce mluví o možnos-
ti kombinovaného (dálkového) studia bakalář-
ského, které zabezpečujeme pro Bankovní in-
stitut vysokou školu v Praze. 

Jaký je o bakalářské studium zá-
jem a jak probíhá výuka? 

V prvním roce jsme nabídli pět oborů 
ekonomicko-informačního zaměření. Pod-
le zájmu studujících jsme otevřeli jednu tří-
du pro pětadvacet posluchačů. Učivo prv-
ního ročníku představuje společný základ 
pro všechny. Ve druhém ročníku se již výu-
ka specializuje na obory Bankovního mana-
gementu a Informační technologie. 

Snažili jsme se také o otevření oboru 
Právní administrativy v podnikatelské 
sféře. Domnívali jsme se, že tento atrak-
tivní obor přiláká řadu neuspokojených 
zájemců o studium na ostatních právnic-
kých fakultách. Řadu zájemců však odra-
dilo velmi přísné přijímací řízení a vysoké 
nároky na samotné studium, které je svou 
povahou určeno spíše pro čerstvé absolven-
ty středních škol. 

Bakalářské studium představuje deset 
hodin ve dvou týdnech, a to o víkendech. 
Za jeden semestr je to šest víkendů, vždy 
v pátek v podvečer a v sobotu.

Jaké plány má Vzdělávací insti-
tut Břeclav do budoucna? 

Čeká nás nemalý kus práce. V příštím 
roce chceme otevřít již zmiňovaný obor 
právního studia a chtěli bychom, aby 
se v budoucnu stal hlavním nabízeným 
předmětem našeho studijního střediska. 
Po třech letech zvažujeme prodloužení 
o magisterské studium. Budeme však mu-
set reagovat na aktuální počet zájemců. 

Pro vzdělávání uchazečů o zaměstná-
ní, evidovaných na úřadech práce, získala 
Společnost CC Systems Hodonín fi nanč-
ní prostředky z předstrukturálního fondu 
EU Leonardo da Vinci. Díky nim můžeme 
vzdělávat absolventy středních škol v po-
čítačové gramotnosti, ve znalosti cizích 
jazyků a posílat je na tříměsíční zahranič-
ní stáže s praxí. To by mělo v budoucnu 
podpořit jejich schopnost uplatnit se ve fi r-
mách se zahraniční účastí. Do budoucna 
hodláme zavádět další projekty, na které 
se budeme snažit získávat fi nanční podpo-
ru evropských fondů. Tím bychom chtě-
li přiblížit vzdělání veřejnosti, která vše-
obecně hodnotí vzdělání jako příliš drahé 
a není zvyklá si za něj platit.  

(pk)
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Městské muzeum a galerie

V muzejních prostorách pokračuje hojně navštěvovaná vý-
stava, která představuje na sto padesát exponátů, kouzelných 
drobných postaviček ze všech kontinentů, včetně historicky cen-
ných asijských loutek. Samozřejmě nechybí ani ukázky z novější 
produkce loutkářství českého, které mělo v minulosti výrazně 
národní charakter. Známé břeclavské loutkové divadlo Radost 
patřilo k nejstarším na Moravě.

Jihomoravští Charváti na počátku 20. století objek-
tivem Othmara Růžičky

Ve spolupráci s Etnografi ckým ústavem Moravského zemské-
ho muzea v Brně je pořádána panelová výstava ze života morav-
ských Charvátů, zajímavé minority, houževnatě odolávající pro-
cesům asimilace. Snímky, jako významný dokument dobového 
tradičního oděvu z přelomu 19. a 20. století, zachycují ženy, muže 
a děti při každodenní práci i chvílích slavnostních, při zábavě 
a odpočinku, a to zejména v exteriérech, na dvoře, na poli, u ře-
ky, méně pak v intimní atmosféře domova.

František Hodonský – grafi ka, Ivan Hodonský – ke-
ramika

Prostory břeclavské galerie patří od 4. prosince dvěma členům 
známé břeclavské výtvarné rodiny Hodonských, jejichž svět, je-
muž není vzdálen ani úsměv, ani slza, je světem vybraným, čis-
tým a útěšným. Pro Františka Hodonského jr., který žije v Pra-
ze, představuje Jižní Morava nejstálejší zdroj inspirace, důvod 
proč malovat a nezůstávat lhostejným ke zdejší přírodě. V ke-
ramice Ivana Hodonského rezonuje citlivost a otevřenost vůči 
podnětům, kterými se tvořivě a osobitě inspiruje, tvoří s rozva-
hou, ale i s humorem. Díla bratrů Hodonských potěší a oboha-
tí náš život.

Žijí s námi
Ve čtvrtek 11. prosince o tradiční 17. hodině proběhne slav-

nostní zahájení výstavy nejrůznějších rukodělných prací zdra-
votně postižených občanů Břeclavska. Ve spolupráci s místní 
organizací zdravotně postižených tak hodláme připomenout 
„Evropský rok osob se zdravotním postižením“, který vyhlá-

sila Rada Evropské unie pro rok 2003. Jak vyplývá z průzku-
mů trpí určitým postižením každý desátý Evropan a je třeba 
hodně trpělivosti, aby se stereotypní postoje společnosti k tak-
to postiženým osobám změnily a pokračovaly i po té, co rok 
formálně skončí. 

Úvod vernisáže bude patřit koncertnímu vystoupení břeclav-
ského komorního souboru MUSICA VIVA MORAVIA. 

Pracovníci Městského muzea a galerie Břeclav zvou všechny občany 
k prosincové návštěvě, z bohatého programu je jistě co vybírat, a přejí všem 
svým příznivcům ničím nerušené prožití svátků vánočních a do nového 
roku 2004 vše nejlepší, hodně zdraví a spokojenosti.

Za kolektiv zaměstnanců PhDr. Evženie Klanicová, 
ředitelka Městského muzea a galerie 

Pozvánka k prosincové návštěvě

Tradiční hody ve Staré Břeclavi zahájila v neděli 9. listopadu místní 
chasa. Krojovaný průvod od kulturního domu Na obecní, pro prvního 
stárka Zbyňka Čekala a zbytek chasy, doprovázela a po čas hodů vy-
hrávala dechová muzika Zlaťulka. Třídenní veselí zakončila úterní 
maškarní zábava. 

Pozvánka na silvestr
Slovácký krúžek Stará Břeclav pořádá tradiční silvestrov-

skou veselici Na obecní, ve Staré Břeclavi. K tanci bude hrát 
dechová hudba Podlužanka, dostaví se také DJ, bude losována 
půlnoční tombola. Cena vstupného činí 150 korun. 

Předprodej vstupenek u paní Gergelové na adrese G. Šim-
ka 102, telefon 519 373 188, 777 271 489. Slovácký krúžek 
ve Staré Břeclavi se těší na vaši návštěvu!

Dívka roku
Agentura Zvuk a hudební škola YAMAHA Břeclav po-

řádají základní kolo soutěže „Dívka roku 2004“ pro Břec-
lavsko a Hodonínsko. Děvčata ve věku 13 – 15 let si mohou 
vyzvednout přihlášku do 12. 12. 2003 na adrese hudební 
školy YAMAHA, TGM č. 1 v Břeclavi (odpoledne) nebo 
na www.yamaha.zde.cz.

Břeclavský malíř Antonín Vojtek představil svůj kalendář na rok 2004  
Kraj pod Pálavou – Hustopečsko. Patronkou se stala Livia Klausová, kte-
rá se svým manželem, prezidentem Václavem Klausem kalendář pokřtila 
13. listopadu v hustopečském hotelu Centro. Dalšími kmotry byli hejtman 
Jihomoravského kraje Stanislav Juránek, hustopečský starosta Jiří Teplý 
a generální ředitel akciové společnosti Agrotec Karel Losenický. 

Fotografi e ze života moravských Charvátů jsou na schodišti muzea k vi-
dění do konce měsíce února.  
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Slovácký krúžek v Charvátské Nové Vsi pokřtil nový cimbál
Písně podlužáckého skladatele, muzi-

kanta a zpěváka Vladimíra Hnátka za-
zněly 22. listopadu v podání mužáků, žen 
i dětského Charvatčánku ve slavnostní 
večer nazvaný Chodníčky k pěsničkám. 
Malé i velké zpěváky doprovázela cimbá-
lová muzika Husaři Stanislava Reichma-
na s primášem Stanislavem Pavkou. Po-
prvé se v sokolovně v Charvátské Nové 
Vsi představili mužáci z Hrušek, v jejichž 
středu si zazpíval hrušecký starosta a zá-
roveň předseda Regionu Podluží Franti-
šek Tichý.

„Vladimír Hnátek sa narodil v roce 1927 
ve Tvrdonicách a traduje sa, že zrovna v ten 
moment začaly naproti v kostele zvónit zvony. 
Jeho otec byl hospodský. V hospodě bývalo vese-
lo a měl tam sídlo slovácký krúžek. Vladimír 
Hnátek měl odmalička zájem o lidový kumšt, 
poslůchal starých, jak sa ve Tvrdonicách říká 
– slavných zpěváků. Řada pěkných pěsniček mu 
ostála v ušách,“ představila muzikanta divá-
ky zaplněné sokolovně Marie Kaňová. 

Své zkušenosti předával pan Hnátek 
dlouhá léta zpěvákům a muzikantům 
na Podluží a předává je i dnes, jako umě-
lecký vedoucí slováckého krúžku Char-
vatčané.

V závěru večera pozval starosta krúžku 
Martin Radkovič na pódium čestné hosty, 
kteří pokřtili zbrusu nový cimbál. Spolu 
s Vladimírem Hnátkem se kmotry stali: 
Ředitel společnosti Alca PLAST Franti-
šek Fabičovic, ředitel akciové společnosti 

Tempos Břeclav Miroslav Hyrš, místosta-
rosta Břeclavi Pavel Dominik a starosta 
Dymo Piškula, který popřál novému cim-
bálu do vínku, aby ho lidé již brzy mohli 
poslouchat pod novou střechou. 

Text a foto Pavel Kašuba

Libor Nazarčuk se stal sommeliérským mistrem republiky
Vynikajícím úspěchem završil letošní 

úspěšný rok Moravský sommelier Libor 
Nazarčuk z Břeclavi, reprezentující spo-
lečnost Vinné sklepy Valtice. Zvítězil v 6. 
ročníku souteže sommelierů Trophée Bo-
hemia Sekt – Sommelier ČR 2003, což je 
ofi ciální mistrovství republiky. Díky jeho 

zásluze tak vůbec poprvé putuje titul mistra 
republiky v tomto specializovaném oboru 
na Moravu. Dvaatřicetiletý člen městské-
ho zastupitelstva (Pro Region) Libor Na-
zarčuk tímto prvenstvím završil letošní 
vynikající rok, kdy jako první sommelier 
v historii zvítězit v jedné sezóně na všech 

tuzemských sou-
těžích. Vítěz-
nou sérii načal 
v Karlových Va-
rech, další pr-
venství si připsal 
v Brně na Grand 
Prix Vinex a v lé-
tě tr iumfoval 
i v Pardubicích. 
Navíc dokázal 
obhájit i t itul 
mezinárodního 
mistra Sloven-
ska na soutěži 
v Bratislavě, tak-
že momentálně 
je úřadujícím 
sommelierským 
mistrem v obou 
republikách bý-
valého Česko-
slovenska.

Na soutěž do TOP Hotelu Praha se sjela 
téměř čtyřicítka sommelierů z celé republiky 
i ze Slovenska. Jejich výkony sledoval také 
prezident Mezinárodní asociace sommelie-
rů Giuseppe Vaccarini z Itálie. Tento mistr 
světa z roku 1978 stojí v čele asociace téměř 
deset let a do České republiky přijel jako pre-
zident vůbec poprvé. Podle Nazarčuka bylo 
letošní mistrovství velmi vyrovnané. O po-
stupu do tříčlenného fi nále rozhodly velmi 
malé bodové rozdíly. „V základní části se mi 
nejvíc vydařil test i degustace. Servis sektu 
ale nebyl ideální, takže do poslední chví-
le jsem byl napjatý, zda vůbec postoupím 
do fi nále,“ uvedl Libor Nazarčuk. Ve fi nále 
museli soutěžící v časovém limitu naservíro-
vat sekt, doutník, zdekantovat červené víno, 
doporučit vína k vybranému menu, opravit 
chyby v nápojovém lístku a v anonymní de-
gustaci popsat a určit čtyři vína. „Ve fi nále 
se mi nejvíc povedla moje tradičně silná dis-
ciplína degustace, kde jsem asi získal rozho-
dující náskok. Obavy jsem měl jen ze servisu 
doutníku, který jsem před tolika lidmi dělal 
vůbec poprvé, ale nakonec jsem ho zvládl 
až nečekaně dobře,“ popsal fi nále v současné 
době nejlepší tuzemský sommelier Libor Na-
zarčuk, který ve večerním fi nále obsluhoval 
muzikálovou hvězdu Moniku Absolonovou 
a zpěváka Martina Maxu.

Břeclavská rocková kapela Hraczki má nové album
Jediná chlapecká kapela na světě, která má ve svém středu 

děvče. Tak se výstižně sama charakterizuje břeclavská rocko-
vá kapela Hraczki, která v pátek 14. listopadu v Domě školství 
pokřtila své debutové album nazvané ŽA-BA. Toto album je 
v současné době jedenáctým nejprodávanějším titulem Moni-
toru-EMI. Koncert v sálu domu školství zahájily hostující kape-
ly Sanitka a O5 & Radeček ze Šumperka. Hodinu před půlnocí 
vystoupily před zhruba 350 diváků Hraczki a rocková atmosfé-

ra gradovala. Zlatou tequilou, domovským to nápojem kapely, 
album pokřtili břeclavský starosta Dymo Piškula a majitel sta-
vební fi rmy Bron Petr Brantalík. V závěru vystoupili Elbereth 
a koncert zakončil DJ René.

Příznivci kapely Hraczki se mohou těšit na její další vystoupe-
ní v Břeclavi. Koncert je naplánován na 14. květen příštího roku 
a měl by se uskutečnit v Besedě, ve Staré Břeclavi. Jako hosté by 
měli vystoupit NoName, Deset očí a další.  (pk)

Mezi prvními poblahopřáli Liboru Nazarčukovi k zisku titulu mistr repub-
liky Monika Absolonová a Martin Maxa.           Foto: svetvina.cz
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www.skoda-auto.cz

AGROTEC a.s.
Brněnská 74, HUSTOPEČE

tel.: 519 402 450, fax.: 519 402 452

AGROTEC Auto s.r.o.
Lidická 123, BŘECLAV

tel.: 519 326 500, fax: 519 326 502

pobočka ŽIDLOCHOVICE, tel.: 547 231 061

pobočka KURIMAI Josef, Pohořelice tel.: 519 424 360

pobočka CHARVÁT Petr, Klobouky u Brna, tel.: 519 419 146

pobočka Mikulov, tel./fax: 519 510 854

pobočka Hrušovany nad Jev., tel./fax: 515 229 808

MYSLÍME DÁL

NOVÁ ŠKODA FABIA CLASSIC OD 240 000 Kč
A FABIA COMBI CLASSIC OD 275 000 Kč
+ DÁRKOVÝ BALÍČEK S BONUSEM 13 000 Kč*

Na podzim se kromě barvy listí mění i ceny vozů Škoda Fabia. 
A proto na Vás čekají Škoda Fabia Classic od 240 000 Kč a Fabia Combi Classic 
od 275 000 Kč protiúčtem za Váš stávající automobil! Podzim je jen jednou do roka, 
natožpak nové vozy Škoda Fabia za tak výjimečné ceny!
Tak neváhejte a zastavte se u nás. Čekání je totiž vážně na draka!
* A navíc u nás dárkový paket – Construct+sada zimních kol s disky+autorádio

+koberce = 10.000-Kč
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Vám nabízí tyto služby
• dámské a pánské kadeřnictví
• kosmetika (mobil 604 370 893)

• modeláž nehtů (mobil 605 242 097)

Salon ŠARM
Kovářská 3, Břeclav 4-Poštorná (vedle požární zbrojnice)

Pracovní doba
po.–pá 8.00–19.00 hodin, so 8.00–12.00 hodin

telefon do salonu – 519 373 333

Přespolní běh v Hodoníně
 Ve čtvrtek 23. října se v Hodoníně uskutečnilo regionální fi -

nále v přespolním běhu žáků základních škol. Do fi nále postoupi-
lo dvaačtyřicet družstev, mezi která se probojovala i tři družstva 
(kategorie mladších dívek, starších dívek a chlapců) ze Základní 
školy Slovácká. Chlapci a děvčata si vedli na výbornou a v hod-
nocení družstev obsadili první místa. Škoda jen, že se letos pro 
žactvo nekoná i republikové fi nále, protože věříme, že i tam by 
nás jmenovaní žáci velmi dobře reprezentovali.

Na snímku Vám představujeme úspěšné běžce:
Mladší dívky: Agáta Maděřičová, Lucie Kerteszová, Karolína Spur-

ná, Michaela Hloušková, Barbora Blažejová a Radana Mělnická.
Starší dívky: Jitka Glosová, Nikol Nešporová, Jana Šanderová, 

Sandra Guldanová, Aneta Malacková a Beáta Petrlová.
Starší chlapci: Jan Balajka, Tomáš a Lukáš Osičkovi, Rado-

van Varga, Vojtěch Kabelka a Libor Filipovič.
Mgr. Iva Jobánková

9. – 11. prosince Vánoční perníčky pečení a zdobení perníčků 
na stůl i stromeček
13. prosince Vodníci a hastrmani pojeďte si zaplavat s námi 
do AQUACENTRA ve Vyškově
15. – 18. prosince Prosincová DÍLNIČKA 
„Vánoce, Vánoce přicházejí…“ vše kolem vánoční výzdoby….
26. prosince Poslední kilometr aneb tradiční loučení s rokem sraz v 8.45 
hodin u zimního stadionu sebou dobrou náladu a něco na opékání 
26. prosince Karneval na ledě přijďte si zasoutěžit v karnevalových mas-
kách na zimní stadion k vánočnímu stromečku, v 14.15 – 16.15 hodin.

Bližší informace a podrobnosti se dozvíte přímo na DDM, 
nebo na tel. čísle 519 370 075

DDM Břeclav, Lidická 4
telefon: 519 370 075

11. prosince Zájezd do divadla Radost na Husovické betlém
12. prosince Vánoční aranžování od 15.00 hodin, výroba svícnů 
apod.

PŘEDVÁNOČNÍ TÝDEN 
15. a 16. prosince Výroba vánočních svíček od 15.30 hod. 
odlévání svíček do přírodních obalů a zdobení přírodním materiálem
17. prosince Pečení a zdobení vánočních perníků v 15.30 hod.
18. prosince Výroba vánočních svíček z včelího vosku od 15.30 
hodin cena za kus 15,- Kč
19. prosince Vánoční besídka v 15.00 hodin 
pro členy i vedoucí všech kroužků, jejich rodiče, babičky, dědečky 
a kamarády

V termínu pololetních prázdnin 29. 1. – 1. 2. 2004
MALOU ŠKOLU LYŽOVÁNÍ 
pro děti a jejich rodiče v Jeseníkách
ubytování: Ubytovací hostinec Kolštejn, Branná, 2 – 6 lůžkové 
pokoje, sprchy a WC na patře cena: 690 Kč děti, 810 Kč dospělí 
– v ceně je zahrnuto: ubytování, polopenze, lyžařský instruktor in-
formace a přihlášky (nejpozději do vánoc) na DDM v Poštorné.

Program Maminaklubu – prosinec
Pravidelná setkání se konají každé úterý a čtvrtek v 10.00 hodin
• Úterý – pro děti od 1,5 – 6 let
• Čtvrtek – pro děti od 0 –1,5 roku
• 9. 12. Vánoční dílny – výroba ozdob a dárků
Kroužky pro rodiče s dětmi
• Psychomotorická cvičení – pondělí 17.00
• Hudebně-dramatický pro děti od 3 let – úterý 15.30
• Cvičení maminek s dětmi – středa 16.30
• Kresba, malba, keramika – čtvrtek 16.00
Zvláštní akce
• Christmas party ve velké zasedací místnosti městského úřadu, 

15. 12. v 17.00
• Zveme všechny maminky, tatínky, babičky a dědečky s dětmi 

na zábavný večer
• Koupání v krytém bazénu 
• Bližší informace získáte na úterních setkáních nebo na kontakt-

ním telefonu 
Připravujeme na rok 2004: 
• Pískání na fl étničky
• Angličtina pro nejmenší
• Ferdík – dětská literatura

Srdečně zveme všechny, kteří se chtějí setkávat a věnovat čas 
sobě a svým dětem

Všechny aktivity se konají v mateřském centru na ul. Dukel-
ských hrdinů 2 (vchod z ul. Sovadinova, naproti vodojemu), po-
kud není uvedeno jinak.

Vánoční prázdniny platí i v Maminaklubu od 19. 12. 2003 
do 6. 1. 2004. První novoroční setkání bude 7. ledna 2004.

Kontakt:  Mgr. Blanka Rakovská tel. 519 327 111
 e-mail: maminaklub@seznam.cz

Plyšáci a haléře pro děti z Iráku
Školní parlament ZŠ Komenského v Poštorné reagoval na člá-

nek zveřejněný v Učitelských novinách, nabádající ke sběru ply-
šovách hraček, které následně čeští lékaři rozdávají dětským paci-
entům v polní nemocnici v Basře. Současně se zrodil nový nápad 
a výzvu z novin jsme podpořili sbírkou mincí s končící platnos-
tí. Akce se ujali Jakub Jaša a Lukáš Klučka z 8.B. Všichni jsme 
se s chutí pustili do práce a výsledek námahy stál za to! Odeslali 
jsme 224 plyšáků a uhradili poštovné. Za zbylé peníze chceme 
koupit ozdoby na venkovní vánoční stromek, který stojí u na-
ší školy. Doufáme, že naši poštorenští plyšáci vykouzlí úsměv 
na tvářích iráckých dětí.  Kamila Kuriálová

inzerce
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ZM na jedenáctém zasedání 18. listopadu schválilo:
•   prodej budovy č.p. 41 na pozemku p.č.st. 541 a pozem-

ku p.č.st. 541 v k.ú. Břeclav o výměře 1 200 m2 za ce-
nu 2 700 000 Kč a.s. Jižní Morava, Tvrdonice s tím, 
že uvedená částka bude, včetně nákladů spojených 
s prodejem, zaplacena při podpisu kupní smlouvy

•  záměr prodeje části pozemku p.č. 3099/111 v k.ú. 
Břeclav o výměře cca 500 m2, a to za cenu 40 Kč/m2, 
s tím, že kupní smlouva uzavřená na prodej 1. části 
pozemku p.č. 3099/111 bude obsahovat věcné bře-
meno, spočívající v právu průchodu pro kupujícího 
2. části pozemku p.č. 3099/111

•  prodej části pozemku p.č. 2243 v k.ú. Poštorná o vý-
měře 490 m2 za cenu 500 Kč/m2 p. Kateřině Brlohové, 
Na Valtické 17, Břeclav, s tím, že kupní smlouva bude 
uzavřena po ukončení nájmu s p. Kurialovou

•  prodej části pozemku p.č. PK 372/1 v k.ú. Břeclav 
o výměře cca 80 m2 p. Jaromíru Šorfovi, Haškova 28, 
Břeclav, a to za cenu 250 Kč/m2

•  prodej pozemku p.č.st. 5503/2 v k.ú. Břeclav o vý-
měře 6 m2 manželům Ventrubovým, Čermákova 24, 
Břeclav, a to za cenu 1 000 Kč/m2

•   záměr prodeje části pozemku p.č.st. 1971/1 v k.ú. Břeclav 
o výměře cca 21 m2 za účelem výstavby garáže

•  záměr prodeje pozemků p.č. 2516/1, p.č. 586/4, p.č. 
586/12, p.č. 586/13, p.č. 586/14, p.č. 586/15, p.č. 
586/16, p.č. 586/17, p.č. 586/18, p.č. 588, p.č. 4188 
a část pozemku p.č. 3723/1 v k.ú. Břeclav o celkové 
výměře cca 8 000 m2, s tím, že bude v terénu zaměřena 
Ladenská strouha a z pozemků bude oddělen manipu-
lační pruh potřebný pro údržbu vodního toku, který 
zůstane ve vlastnictví města

•   podání návrhu na zrušení zápisu pozemku p.č. st. 5424 
o výměře 275 m2 na LV 10001 pro obec a k.ú. Břeclav

•   podání návrhu na zrušení zápisu pozemku p.č.st. 2633 
o výměře 19 m2 na LV 10001 pro obec a k.ú. Břeclav

•   zrušení předkupního práva na pozemek p.č.st. 5286 v k.ú. 
Břeclav manželům Fojtáchovým, Vančurova 1, Břeclav

•  prodej budovy č.p. 40 na pozemku p.č.st. 538/1 a po-
zemku p.č.st. 538/1 v k.ú. Břeclav o výměře 1.155 m2 
za cenu 3.300.000,- Kč p. Josefu Hlavatému, bytem 
Šardice č.p. 443

•  záměr prodeje objektu č.p. 46 na pozemku p.č.st. 
548, pozemku p.č.st. 548 a pozemku p.č. 80/1 v k.ú. 
Břeclav a zřízení věcného břemene ve formě veřejné-
ho průchodu přes uvedené nemovitosti ve prospěch 
města; současně souhlasí se zrušením zástavního 
práva ve prospěch Státního fondu životního prostředí 
ČR v případě, že zástavní právo pro tento účel bude 
zřízeno na jiný objekt

•  záměr prodeje pozemků p.č. 3099/138 a 3099/5, p.č. 
2082/2, p.č. 3965, p.č. 3962 a p.č. 5346 a p.č. 2073/1 
vše v k.ú. Břeclav za cenu znaleckého posudku

•  záměr prodeje pozemků: p.č. 1931/2, 2538/3 a 2538/4 
v k.ú. Velké Bílovice, pozemky p.č. 3844 a 3864 v k.ú. 
Moravská Nová Ves, pozemek p.č. 1012/3 (nyní nově 
vzniklý – p.č. 5003/5) a p.č.st. 592 včetně stavby v k.ú. 
Zaječí a stavbu, pravděpodobně vážní domek, na po-
zemku p.č. 97/1 v k.ú. Podivín

•   záměr prodeje pozemku p.č. 1113 v k.ú. Ladná o výměře 
113 m2 za účelem výstavby rodinného domku

•   záměr výkupu pozemků p.č. 3095/72, 3095/77, 3097/
65 a 3097/66 o celkové výměře 430 m2 v k.ú. Břeclav 
v lokalitě U Jánského dvora od p. Milana Čecha

•   prodej pozemku p.č. 1755/16 v k.ú. Poštorná o výměře 
40 m2 Jindřichu Suchyňovi, bytem ČSA č. 155, Břeclav 
za cenu 500 Kč/m2, tj. celkem za 20 000 Kč

•   záměr prodeje objektu č.p. 607 na pozemku p.č.st. 528/1 
a pozemku p.č.st. 528/1 o výměře 489 m2 a přístavby bez 
čísla popisného na části pozemku p.č.st. 519/1 a části 
pozemku p.č.st. 529/1 o výměře 65 m2 vše v k.ú. Břeclav

•  neuplatnění předkupního práva města Břeclav v kup-
ní smlouvě č. 0 – 5/03 – 3K na pozemek p.č. 385/193 
ve výměře 526 m2 v k.ú. Břeclav

•   směnu pozemků p.č. 424/2 – dle nového zaměření ost.pl. 
ve výměře 293 m2 ve vlastnictví MK Pro s.r.o., Sasanková 
7, Praha za p.č. 426/16 ost.pl. ve výměře 449 m2 ve vlast-
nictví Města Břeclav s tím, že MK Pro s.r.o., Sasanková 7, 
Praha 10 doplatí Městu Břeclav částku 90 000 Kč

•  prodej pozemků p.č. 46/7 zahrady ve výměře 122 m2, 
p.č. 45/6 zahrady ve výměře 122 m2 a p.č. 45/7 ost.pl. 
ve výměře 278 m2 vše v k.ú. Břeclav, a to společnosti 
F&K&B se sídlem Sovadinova 83, Břeclav a Břeclav-
ské realitní kanceláři se sídlem Kupkova 2, Břeclav 
za cenu 200 000 Kč

•  prodej pozemku PK p.č. 915 – nově vytvořený dle 
geo.plánu p.č. 3317/2 ost.pl. ve výměře 758 m2 v k.ú. 
Poštorná za cenu 35.000,- Kč panu Stránskému Libo-
rovi, bytem Břeclav, J. Černého 8

•   záměr prodeje pozemků p.č. 486/4 st.pl. ve výměře 397 
m2 a p.č. 486/5 st.pl. ve výměře 99 m2 v k.ú. Břeclav

•   bezúplatný převod nemovitostí v areálu bývalé roty 
PS Boří Dvůr v k.ú. Poštorná z vlastnictví ČR – Min. 
vnitra do vlastnictví města Břeclav; jedná se o zem. 
hosp. budovu na st.p.č. 3212, objekt obč. vybavenosti 

na st.p.č. 3293/2, objekt garáže na st.p.č. 3293/3, objekt 
tech. vybavenosti na st.p.č. 3293/4, zem. hosp. budovu 
na st.p.č. 3293/5 a ost. st. objekt na st.p.č. 3293/6

•  záměr prodeje nemovitostí: st.p.č. 2310 zast. plocha 
stavbou č.p. 2508 včetně pozemku pod stavbou ve vý-
měře 312 m2, st.p.č. 2311 zastavěná plocha stavbou 
včetně pozemku pod stavbou ve výměře 3.281 m2, 
st.p.č. 2312 zastavěná plocha stavbou včetně pozemku 
pod stavbou ve výměře 314 m2, st.p.č. 2313 zastavěná 
plocha ve výměře 1.160 m2, p.č. 2584/14 ost. plocha 
ve výměře 1.472 m2

•   převod veškerého plynárenského zařízení ve vlastnictví 
Města Břeclav Jihomoravské plynárenské a.s., a to pro-
dejem v hodnotě 4 000 000 Kč a darováním zbývající části 
ve zbývající hodnotě; platbu za uvedené plynárenské 
zařízení provede JMP, a.s. následovně: 2 000 000 Kč 
bude zaplaceno v roce 2003, 1.000.000,- Kč v roce 2004 
a 1 000 000 Kč v roce 2005; ZM schválilo uzavření Doho-
dy o narovnání s Jihomoravskou plynárenskou, a.s.

•  záměr prodeje bytových domů na ul. Sady 28. října 12, 
č.p. 632 na pozemku p.č. 765/2 s pozemku p.č. 765/2 
– zast. plocha a nádvoří o výměře 520 m2 a č.p. 637 
na pozemku p.č. 765/1 a pozemku p.č. 765/21 – zast. 
plocha a nádvoří o výměře 502 m2, zapsaných na LV 
10001 pro obec a k.ú. Břeclav

•  záměr prodeje pozemků p.č.st. 228/3 – zast. plocha 
a nádvoří o výměře 220 m2, p.č.st.742 – zast. plocha 
a nádvoří o výměře 208 m2 a p.č.st. 739 – zast. plocha 
a nádvoří o výměře 201 m2, zapsané na LV 10001 pro 
obec a k.ú. Břeclav

•  zřízení zástavního práva ve prospěch Finančního 
úřadu Břeclav pro částku 6 916 260 Kč na nemovitosti 
ve vlastnictví města:

-   dům č.p. 440 na pozemku p.č.st. 676 a pozemek pč.st. 
676 –zast. plocha a nádvoří o výměře 1 193 m2,

-   dům č.p. 449 na pozemku p.č.st. 675 a pozemek p.č. 
675 – zast. plocha a nádvoří o výměře 809 m2 (bytový 
dům na Lanžhotské ul. 13), vše zapsáno na LV 10001 
pro obec a k.ú. Břeclav,

-   dům č.p. 659 na pozemku p.č. 2103/17 a pozemek 
p.č. 2103/17 – zast. plocha a nádvoří o výměře 239 
m2 (bytový dům Na Valtické ul. 48),

-   dům č.p. 660 na pozemku p.č. 2103/18 a pozemek p.č. 
2103/18 – zast. plocha a nádvoří o výměře 239 m2 (bytový 
dům Na Valtické ul. 49), vše zapsáno na LV 10001 pro 
obec Břeclav a k.ú. Charvátská Nová Ves

•  dohodu o zániku zástavního práva k nemovitostem 
a současně novou zástavní smlouvu k 58 bytovým 
jednotkám na ul. K. H. Máchy

•   odstoupení od smlouvy o budoucí kupní smlouvě, uzavře-
né dne 24. 10. 1997 mezi Městem Břeclav a Staveningem 
a.s. ohledně pozemků p.č. 2103/48, 2103/49, 2103/50, 
2103/51, 2184/37, 2184/38, 2184/39 a 2184/40 zapsa-
ných na LV 10001 pro obec Břeclav, k.ú. Charvátská 
Nová Ves u katastrálního úřadu v Břeclavi

•   záměr prodeje pozemků p.č. 2103/48, 2103/49, 2103/50, 
2103/51, 2148/37, 2184/38, 2184/39 a 2184/40 zapsa-
ných na LV 10001 pro obec Břeclav , k.ú. Charvátská 
Nová Ves u Katastrálního úřadu v Břeclavi

•   p. Ing. Smyčkovi, bytem Břeclav, Na Valtické 18, splát-
kový kalendář na 50 měsíčních splátek po 5 104 Kč 
na dlužné nájemné v celkové výši 255 188,- Kč 
splatných pod ztrátou výhody splátek a současně do-
poručuje schválit zastavení úroků z prodlení ve výši 
0,1 % z dlužné částky denně od 1. 10. 2003; o této do-
hodě bude mezi smluvními stranami uzavřena dohoda 
o splátkách , která bude zajištěna zřízením zástavního 
práva k pozemkům p.č. 2946/8, p.č. 2946/10, p.č. 
2947/2, p.č. 2947/4, p.č. 2954/2, p.č. 2954/4 v k.ú. 
Poštorná ve vlastnictví Ing. Smyčky a vystavením 
směnky na zbývající hodnotu dluhu

•  zrušení delegování Ing. Ivana Blaha jako zástupce 
města na valné hromady společnosti Hantály a.s., 
se sídlem Hlavní 666, Velké Pavlovice, a zároveň 
schvaluje zrušení delegování Ing. Dalibora Neděly 
jako jeho zástupce, a to k datu 31. 12. 2003

•  uzavření smlouvy o zřízení zástavního práva k po-
zemkům p.č. 2946/8, p.č, 2946/10, p.č. 2947/2, 
p.č. 2947/4, p.č. 2954/2, p.č. 2954/4 v k.ú. Poštorná 
ve vlastnictví Ing. Smyčky k zajištění pohledávky 
Města Břeclavi ve výši 255 188 Kč

•    po uzavření kupní smlouvy na stanovenou část pozemku 
p.č. 3103/147 v k.ú. Břeclav, potřebnou pro vybudování 
přístupové komunikace, prominutí úroku z prodlení a části 
dlužného nájemného fi rmě TLAK Smolík s.r.o., které 
vznikly z titulu neplacení nájemného stanoveného nájemní 
smlouvou ze dne 27. 4. 1998 ve znění dodatku č. 1 ze dne 
22. 12. 1999, a to tak, aby dlužník – fi rma TLAK Smolík 
s.r.o. byla nadále povinna zaplatit částku 50 000 Kč

•  bezúplatný převod lesních pozemků v Břeclavi 
do vlastnictví města v souladu se zákonem č. 95/1999 
Sb. ve znění pozdějších předpisů

•   prodej domu č.p. 322 na pozemku p.č.st. 246/1 a po-
zemku p.č.st. 246/1 o výměře 896 m2 vše v k.ú. Břeclav 
fyzickým osobám PaedDr. Daně Neprašové a Iloně 

Reichmannové rovným dílem za cenu 2 500 000 Kč 
s platbou před podpisem kupní smlouvy

•   upuštění od platby pokuty ve výši 50 000 Kč udělené 
dne 3. 9. 2003 stavebním úřadem rozhodnutím čj. SÚ 
3270/02/Ja-338 p. Ludvice Zajdákové, bytem Fibicho-
va 21/2935 Břeclav a pokuta ve výši 50 000 Kč uložená 
p. Václavu Zajdákovi, bytem Fibichova 21/2935 Břec-
lav rozhodnutím stavebního úřadu ze dne 2. 9. 2003 
čj. SÚ 3269/02/Ja-338 bude p. Václavem Zajdákem 
uhrazena jednorázově

•   zvýšení kapacity u ŠD ZŠ Jana Noháče, Břeclav, Školní 
16 z počtu 40 na 50 žáků ve dvou odděleních

•   změnu koncepce ZŠ Kupkova s tím, že na této škole 
budou souběžně s běžnými třídami umístěny spor-
tovní třídy od pololetí školního roku 2003/2004; pro 
zabezpečení této koncepce schvaluje ZM s účinností 
od šk. roku 2004/2005 otevírání jedné třídy I. ročníku

•   změnu koncepce ZŠ Sovadinova v přístupu ke zřizo-
vání speciálních tříd s tím, že do těchto speciálních tříd 
budou umístěni jen žáci, u kterých bude vystaveno 
právoplatné rozhodnutí o umístění do této třídy

•   změnu zřizovací listiny MŠ Břeclav – Ladná s tím, 
že hlavní činnost MŠ bude rozšířena o činnost doplň-
kovou, zaměřenou na výrobu jídel pro cizí strávníky

•   poskytnutí investiční dotace ve výši 1 000 000 Kč (slovy: 
jeden milion) na dokončení instalace umělého osvětlení 
na fotbalové hřiště s umělým trávníkem v Poštorné; toto 
hřiště bude sloužit jako výcvikové centrum mládeže

•  přidělení dotace ve výši 100 000 Kč (slovy: sto tisíc) 
na činnost TJ Tatran Fosfa Poštorná

•  doplnění vyhlášky č. 52:
    bod 3.1 takto: Provozovatel hudební produkce, kultur-

ní nebo komerční akce je povinen produkci nebo akci 
oznámit městu nejméně 5 dní předem.

    bod 3.6. takto: Z ustanovení čl. 3.6 může výjimku 
udělit pouze rada města, a to pouze:

-   na základě písemné žádosti, která bude radě města 
doručena 7 dní před jejím ohlášeným zasedáním

-   rada města uděluje výjimku do 03.00 hodin.
•  doplnění vyhlášky č. 58:
    Od poplatku jsou osvobozeny akce, jejichž výtěžek 

je určen na charitativní a veřejně prospěšné účely. 
A dále koncerty, divadelní představení a akce, které 
jsou spojeny s tradiční lidovou kulturou.

    bod 5b.7: Poplatník je povinen oznámit konání akce 
nejméně 5 dní předem. Správní poplatek je jednot-
ný a činí 100 Kč. Od tohoto správního poplatku není 
osvobozen žádný pořadatel.

    bod 5b.8: Správní poplatek je splatný v hotovosti 
v pokladně městského úřadu současně s podáním 
oznámení o konání akce.

•  změny rozpočtu na rok 2003 uvedené v příloze č. 1 
– 24 materiálu

•  rozšíření rozsahu zmocnění radě města k provádění 
rozpočtových změn o

-   změny rozpočtu u dotací účelově určených z KrÚ 
JMK Brno,

-   změny rozpočtu u přijatých dotací ze SR a fondů 
na schválené akce,

-   přesuny mezi jednotlivými ORJ a paragrafy v rámci 
rozpočtu

•   prodej 15.154 kusů akcií JME, a.s. za 3.000,- Kč/kus 
společnosti ČEZ, a.s. Praha (akcie ISIN 770950000727) 
v celkové hodnotě 45 462 000 Kč; dále schvaluje inkaso 
odměny od této společnosti ve výši 15 154 000 Kč za vý-
kon samostatně nepřevoditelných práv; dále schvaluje 
vyplatit společnosti V-TRADE s.r.o., IČO 25564188, 
zastoupenou jednatelem Ing. Antonínem Vítkem (by-
tem Brno, Šumavská 8, IČO 12423530) provizi ve výši 
6 % z celkové kupní ceny akcií a odměny (3 636 960 Kč) 
za zprostředkování prodeje těchto akcií. ZM schvaluje 
podepsání smlouvy o úplatném převodu 15 154 Ks akcií 
(ISIN 770950000727) v prodejní ceně 45 462 000 Kč mezi 
Městem Břeclav (IČO 00283061) jako prodávajícího 
a společností ČEZ (IČO 45274649) jako kupujícího

•   výplatu další odměny (13. platu) neuvolněným členům 
zastupitelstva za II. pololetí roku 2003, a to ve výši 
poloviny vyplácené měsíční odměny, zaokrouhlené 
na stokoruny směrem nahoru

•  Statut Ceny Města Břeclavi a Ceny starosty Města 
Břeclavi s účinností k 1. 1. 2004

•   Přílohu č. 1 k Obecně závazné vyhlášce č. 43 o stání 
vozidel na místních komunikacích na území města 
Břeclavi s účinností od 1. 1. 2004. Z přílohy však 
bude vypuštěno parkoviště u Polikliniky

•  odepsání pohledávky Domovní správy Břeclav ve výši 
179 976,50 Kč

•   záměr převodu vlastnictví vodovodních a kanalizačních 
řadů, vybudovaných v lokalitě ulic K. H. Máchy a Chod-
ská formou nepeněžitého vkladu do majetku společnosti 
Vodovody a kanalizace Břeclav, a.s. za akcie

•  dotaci 200 000 Kč Ing. Luďku Kabelkovi na provoz 
kina KORUNA z nevyčerpaného rozpočtu kina 
KORUNA na rok 2003

Pokračování na straně 17 
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Břeclavské centrum nemovitostí

% 519 374 042, 519 370 389, fax 519 371 016; slaviark@slaviark. cz

Člen  asociace realitních kanceláří

NABÍDNĚTE – Hledáme pro naše kli en ty rod. domky 
a byty v Břeclavi a okolí

ROZŠÍŘENÁ NABÍDKA na http://www. slaviark. cz/ 

Pronájem obch. prost. 15 m2 na hl. tř. v BV, přízemí ........................................inf. v RA
01072 BV-CH.N.VES - dr. byt 2+1 Na Valtické............................................625.000,- Kč
01063 BŘECLAV - NOVÝ zděný dr.byt 1+1, 68 m2,SLEVA......................695.000,- Kč
01062 BV-POŠTORNÁ - RD k rekonstr. na hl. ulici ................................. 1,065 mil. Kč
01048 BRUMOVICE - starší RD 3+1, poz. 1.974 m2 ..................................425.000,- Kč
01037 SEDLEC - RD 5+1, poz. celkem 1.935 m2........................................845.000,- Kč
01003 KOSTICE - RD 4+1, zap. rek., zahrada .......................................... 1,055 mil. Kč
01058 LEDNICE - RD 5+1, poz. 371 m2, SLEVA..................................... 1,475 mil. Kč
01049 TVRDONICE - RD 5+1 po rek., poz. 1.659 m2................................1,37 mil. Kč
01050 TVRDONICE - zem. usedl. 5+1 po rek., hosp. st. ......................... 1,895 mil. Kč
00946 BŘECLAV - 2 příz. RD u hl.siln. k podnik....................................... 1,95 mil. Kč
01051 BŘECLAV - obj. k podnik. na nám. TGM .............................................. dohodou
01053 BŘECLAV - obj. k bydl. či podnik., Šilingrova ul................................... dohodou
01054 BŘECLAV - admin. budova býv. Cukrovaru........................................... dohodou
01056 BŘECLAV - pozemek 1.220 m2 (RD, byt.dům) ..................................... dohodou

01069 M.ŽIŽKOV - kvelb. vinný sklep s lisovnou .......................................165.000,- Kč
01064 VALTICE - pozemek (st.místo) 351 m2.............................................190.000,- Kč
01039 ST.BŘECLAV - prodejna, zast. pl. 270 m2 ...................................... 2,655 mil. Kč
01067 BŘECLAV - pron.RD 1+1 v centru k podnikání ..........................6.000,- Kč/měs
01035 BŘECLAV - pron. neb. pr. 37 m2, pěší zóna.........................................6.500,- Kč
01031 BŘECLAV - pron. obch. a kanc. prost., 86 m2...................................10.000,- Kč 
01036 BŘECLAV - pron. haly s rampou, 1.179 m2 .......................................750,- Kč/m2

01010 BŘECLAV - pron. NOVÉ haly 112 m2.........................................11.260,- Kč/měs
01027 VRANOVICE - pron. haly 1044 m2 a skladu 198 m2 ........................200,- Kč/m2

01028 M.N.VES - pron. haly 576 a 696 m2...............................................od 100,- Kč/m2

01030 BŘECLAV - pron. haly 380 m2, pobl. centra .....................................800,- Kč/m2

01025 BŘECLAV - adm.obj.,garáže,sklady - pobl. centra ......................... 19,93 mil. Kč
01076 BŘECLAV - pozemek 20.075 m2 v prům. části .................................530,- Kč/m2

01077 BŘECLAV - pron.garáže, ul. Fintajslova-Dubič...............................800,- Kč/měs

Svozové dny mobilního sběrného dvora 
Pojízdný sběrný dvůr slouží pro tyto druhy odpadu: Elektro-

spotřebiče, autobaterie, zářivky, pneumatiky, plechovky od ba-
rev, nádoby z plastů se zbytky škodlivých látek, motorové oleje, 
olejové fi ltry aj. 

Pojízdný dvůr je přistaven ve stejném pořadí o sobotách 
v každém měsíci! 
3. ledna v Charvátské Nové Vsi 
–  Obránců míru – točna   9.00 – 10.00 hod.
–  Tyršův sad   11.00 – 12.00 hod.
10. ledna v Poštorné 
–  na Rovnici   9.00 – 10.00 hod.
–  křižovatka Nádražní – ČSA 11.00 – 12.00 hod.
17. ledna ve Staré Břeclavi 
–  u kapličky   9.00 – 10.00 hod.
–  park Zvolenec   11.00 – 12.00 hod.
24. ledna v Ladné 
–  u hospody    9.00 – 10.00 hod.
–  u parku na Mlýnské  11.00 – 12.00 hod.

Sběrný dvůr na tříděný odpad: 
v areálu fi rmy Tempos Břeclav a.s., na ul. Sovadinova (U póny)
Provozní doba: úterý, čtvrtek 7.00 – 19.00 hod. a sobota 

7.00 – 17.00 hod.

Bezplatně zde mohou občané uložit plasty, bioodpad, papír, 
textil, železo, televizory, ledničky, radia, ostatní elektrospotřebi-
če, výbojky, autobaterie, monočlánky, použité oleje, olejové fi ltry, 
mastné hadry, plechovky od barev, velkoobjemový odpad z do-
mácností, nádoby a obaly z plastů se zbytky škodlivin.

Za poplatek: pneumatiky a stavební suť.

Turistické informační centrum nabízí
Úspěch Lord Of The Dance je nepřekonatelný. Hudba a tanec 

je založena na tradičním irském folklóru, obohaceném o rychlej-
ší popové melodie, moderní tanec a step. V dubnu 2003 soubor 
při své první návštěvě ČR beznadějně vyprodal dvakrát po sobě 
T-Mobile Arénu v Praze. V březnu 2004 opět zavítá do několika 
sportovních hal v českých městech. Prvním zastavením je opět 
Praha – T-Mobile Arena 15. 3. a 16. 3. 2004 vždy od 19.00 hodin. 
Ceny vstupenek 1 850, 1 150, 850, 750 a 550 Kč. Další předsta-
vení bude 18. 3. 2004 od 19.00 hodin v Hale Rondo Brno. Ceny 
vstupenek 1 850, 1 150, 750, 650 a 550 Kč. 

Vánoční koncert Janka Ledeckého Sliby se maj plnit o Váno-
cích se koná dne 15. 12. 2003 v 19.00 hodin v divadle Kalich. 
Ceny vstupenek jsou 290, 350 a 390 Kč. Kromě Janka vystoupí 
hosté Dasha, Nosticovo kvarteto a další.

Kytarový vánoční koncert – jedinečné předvánoční setkání tří 
kytarových velikánů – Petr Janda, Lubomír Brabec a Luboš An-
dršt vystoupí dne 22. 12. 2003 od 19.00 hodin v divadle Broad-
way. Ceny vstupenek 290 a 350 Kč.

Kleopatra se vrací na scénu – posledních 50 představení veleú-
spěšného muzikálu v prosinci 2003 a lednu 2004 a potom zamíří 
do zahraničí. Česká derniéra Kleopatry se koná 11. 1. 2004. 

Gospelové vánoce 2003 – setkání s neobvyklým druhem chrá-
mové hudby se koná dne 11. 12. 2003 v 19.30 hodin v kostele 
Panny Marie Sněžné na Jungmannově náměstí Praha 1 za ce-
nu 300 Kč.

Edith Piaf – vrabčák z předměstí. Jde o životopis slavné zpě-
vačky, její pády i vzestupy, lásky a nenávisti. Hraje se od 1. 12. 
2003 v divadle V Dlouhé za cenu 330 a 300 Kč. 

S Wings přichází nová forma představení: show naprosté vol-
nosti, napůl taneční a napůl pěvecké. Hlavní účinkující a zároveň 
autoři Jan Bursa, Pavel Strouhla a Václav Muška představí free 
stylovou formu stepu za doprovodu reprodukované i živé muziky 
s kapelou Cartonnage. V každém představení se objeví i speci-
ální host (např. Jiří Korn, Dara Rolins, 4 TET…). Palác Blaník 
v 19.00 hodin, ceny vstupenek 450, 390, 290 a 220 Kč.

Vstupenky nejen na tato představení zakoupíte v Turistic-
kém informačním centru Břeclav, náměstí T. G. Masaryka 3 
(budova Městského úřadu), tel. 519 326 900. Podrobnosti na-
leznete také na internetových stránkách agentury Ticket Art – 
www.ticket-art.cz. 

Svaz důchodců informuje
Svaz důchodců ze Stomořadní 5 pořádá 11. prosince ve 14.00 

hodin slavnostní vánoční besedu v Domě školství. Nezapomeň-
te na dárky do Kola štěstí, a také na dárky pro své známé pod 
stromeček.

Výbor naší organizace si dovoluje touto cestou popřát nejen 
všem svým členům, ale i všem dobrým lidem pohodové prožití 
vánočních svátků.

Při vykročení do nového roku 2004 přejeme hlavně hodně 
zdraví, lásky a radosti ze života. Jiřina Lhotská

ZM souhlasí s podáním návrhu na zrušení zápisu na LV 10001 pro obec a k.ú. 
Břeclav, a to ohledně části pozemku p.č. PK 1261 a části pozemku p.č. PK 1266, 
zasahujících do pozemku p.č.st. 2175/1, p.č.st. 2175/2, p.č. KN 2067/2 a p.č. KN 
2067/3, vše v k.ú. Břeclav

ZM Břeclav delegovalo podle ustanovení § 84 odst. 2 písmeno g) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, p. Miroslava Hyrše jako zástupce města na valné hromady společnosti 
Hantály a.s., se sídlem Hlavní 666, Velké Pavlovice, a to na období od 1. 1. 2004 
do 31. 12. 2008, a zároveň deleguje Ing. Pavla Dominika jako jeho zástupce, a to 
na období od 1. 1. 2004 do 31. 12. 2008

ZM Břeclav revokovalo: 
•  rozhodnutí ze dne 12.11.2001 o výkupu pozemků p.č. 4467/6, 4467/7, 4467/8, 

4467/9, 4467/10 a 4693 v k.ú. Břeclav o celkové výměře 581 m2 za cenu 4 067 Kč 
od podniku Lesy ČR, s.p., LZ Židlochovice, Tyršova 1

•  dílčí znění z usnesení ZM č. 7 ze dne 10. 5. 1999 v tomto podání:
    městské zastupitelstvo schválilo prodej 15.154 ks akcií JME, a.s. za 4 000 Kč/kus fi rmě 

ČEZ, a.s. Praha a výši provize 6 % Ing. Vítkovi za zprostředkování prodeje akcií.

Z usnesení zasedání ZM… 
Pokračování ze strany 16

01025 Areál – adm. bud., garáže, 01076 Pozemek o celk. výměře 
sklady, dílny, restaurace v Břeclavi 20 075 m2 v prům. části Břeclavi 
info v RK. 530 Kč/m2 
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Nezapomeňte na zimu!
Zimní prohlídka za pouhých 98 Kč.

Opel. Svěží myšlenky - lepší auta.

Antonín NE·POR
Autorizovaný dealer OPEL

U nemocnice 4, BŘECLAV, tel.: 519 364 416
www.auto-nespor.cz

Zimní prohlídka v autorizovaných servisech Opel.
Teď už nemusíte myslet na tu spoustu úkonů spojených
s přípravou vašeho vozu na zimu. Stačí si zapamatovat, že
v autorizovaném servisu Opel vám to udělají komplet a za
minimální cenu. Zkontrolují stav akumulátoru, osvětlení vozu,
stav a koncentraci chladicí náplně, stav stěračů, ostřikovačů
a pneumatik. Navíc vám nabídnou vybrané náhradní díly se
slevou až 20 %.
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Sportovních úspěchů žáků 
ze ZŠ Sovadinova přibývá 

Na pěkném druhém 
místě, za Základní ško-
lou z Opavy, skončilo 
družstvo žáků Základní 
školy Sovadinova v ce-
lostátní soutěži atletic-
ké všestrannosti Zdatné 
děti. Celkem 48 škol sou-
těžilo se ve vytrvalostním 
běhu, sprintu na 60 m, 
hodu míčkem a dálce. 
Až za břeclavskou školou 
se na výsledkové listině 
objevila města Karlovy 
Vary, Frýdek-Místek, Jih-
lava či Olomouc. 

Počátkem listopadu 
žáci převzali také cenu 
za první místo v celostát-
ním kole Běhu E. Zátopka, který se uskutečnil v květnu minu-
lého školního roku v Opavě. Cenu žákům předal osobně ředitel 
odboru tělovýchovy a sportu Ministerstva školství České repub-
liky Jiří Rázl.  (pk)

Stolní tenistky Slovanu Břeclav páté v elitní extralize
Ve vysoce kvalitní extraligové soutěži stolních tenistek, v níž 

startuje osm nejlepších celků ČR, se jako nováček statečně drží 
kolektiv hráček Slovanu Břeclav Gumotex. Po první půli základní 
části, v níž ze sedmi utkání vytěžil jednu výhru a jednu remízu, 
byl sedmý s náskokem tří bodů před posledním Sokolem Brno I. 
Nyní již mají reprezentantky Gumotexu a města Břeclavi za se-
bou tři odvetná kola. Na velmi dobrý ČSAD Hodonín Be-Tong, 
druhý celek tabulky, výkonnostně nestačily a podlehly mu 2:8. 
Pak ale přišly dva cenné úspěchy. V životně důležitém střetnutí 
se Sokolem Brno I zopakovaly těsnou výhru 6:4 z prvního vzá-
jemného měření sil a o další dva body se vzdálily z pásma ohro-
žení sestupem. 

Spartak Hluk Kasvo, který doma Slovan porazil 6:4, přijel 
i do Břeclavi sebevědomý, s hrající trenérkou Bojkovou a trojicí 
mladých talentovaných hráček. Konečný výsledek 7:3 pro Břeclav 
je malou senzací, kromě zisku dalších tří bodů znamenal i postup 

v tabulce ze sedmého na páté místo a další posílení reálnosti zá-
chrany v soutěži. Nyní již lze hrát klidněji, soustředit se na jed-
notlivá utkání (v sezóně 2003–2004 ještě deset) a snažit se svůj 
bodový zisk průběžně obohacovat .

Dobrých výsledků dosahují i ženy Slovanu Břeclav B ve 2.li-
ze. Po sedmém kole soutěže mají na svém kontě čtyři výhry a tři 
nerozhodné výsledky, v tabulce jsou druhé, o bod za SKST Brno. 
Oporou celku je Olesja Stachova s bilancí 20 výher – 1 porážka. 
Společně s Lindou Ivanovou vyhrály všech sedm čtyřher, indi-
viduálně patří Ivanová rovněž k lepším hráčkám soutěže (14:7), 
trojkou družstva je Marcela Polášková (6:15).  (jh)

Atletky Gymnázia Břeclav zvítězily
Vynikajícího úspěchu dosáhla děvčata Gymnázia Břeclav v Jab-

lonci nad Nisou, kde se konalo celostátní fi nále 22. ročníku Středo-
školského poháru v atletice. Celé soutěže se zúčastnilo rekordních 
1 063 škol. „Při své deváté účasti v celostátním fi nále se Gymnázium 
Břeclav  stalo neúspěšnější školou v historii této soutěže. Děvčata 
totiž letos zvítězila již pošesté a jedno vítězství mají na svém kontě 
také chlapci. V konkurenci vítězných družstev letošních krajských 
kol získaly zlatou medaili břeclavské atletky ve složení Eva Fröhli-
chová, Klára Růžičková, Lucie Petrásková, Romana Petrů, Hana 
a Kateřina Sklenářovy, Eva Budíková, Michaela Polášková, Lucie 
Košťálová a Eva Pláteníková. Úspěch je zvýrazněn tím, že tato břec-
lavská škola jako jediná z fi nalistů nemá vlastní venkovní hřiště,“ 
zhodnotil úspěch trenér Zbyněk Chlumecký. Vítězstvím si druž-
stvo děvčat vybojovalo účast na Evropských hrách mládeže v ital-
ském Miláně, které se uskuteční ve dnech 24. až 30. května příštího 
roku.   (pk)

Hodová kopaná neměla vítěze
Tradiční hodové fotbalové utkání mezi Starobřeclaváky a týmem 

hostů - příchozích hráčů mělo za krásného počasí na výborně připra-
veném hřišti na Pastvisku skvělou atmosféru. V obou týmech nastou-
pilo devatenáct hráčů, proto upravená pravidla neznala pomezní čáru 
a postavení mimo hru. Přítomní diváci ocenili tvrdé souboje ve středu 
hřiště, techniku současných i bývalých fotbalistů, výborné výkony 
brankářů a zvláště neutuchající chuť do hry všech, bez ohledu na věk 
a fotbalové umění. Stará Břeclav měla dobrý nástup do utkání, vedla 
2:0 brankami D. Piškuly a Kováče. Hostům se podařilo do přestáv-
ky snížit brankou Zlámala z pokutového kopu. Ve druhé polovině 
zápasu domácí dokonce zvýšili na 3:1 brankou Hermana, ale neroz-
hodný výsledek 3:3 pro hosty v závěru utkání zachránili brankami 
Majzlík a Mikyska. V následném posezení všech hráčů v hostinci 
„Na obecní“ u bohatého občerstvení a cimbálové muziky se dlouho 
do noci diskutovalo nejen o fotbale, ale i o záměrech Olympie na vy-
užití Pastviska jako sportoviště pro všechny občany.  (pk)

Štěpánský volejbal bude 
v Charvátské Nové Vsi

V minulém čísle našeho měsíčníku jsme uveřejnili informace 
o probíhající rekonstrukci sportovní haly Tělovýchovné jednoty Lo-
komotiva Břeclav. V původním plánu se předpokládalo zahájení pro-
vozu v druhé polovině prosince. Pro přesnější informace o průběhu 
prací jsme oslovili manažerku TJ Lokomotiva Kláru Noskovou:

„Již koncem listopadu jsme došli k závěru, že nejsme schopni 
halu v předpokládaném termínu zprovoznit. V současné době 
ještě probíhají dokončovací práce podlahové krytiny a lakování 
Tyto fi nální práce nechceme a ani nemůžeme uspěchat. V přípa-
dě zprovoznění haly podle původního plánu, bychom riskovali 
poškození nevyzrálé sportovní plochy. V důsledku této a dal-
ších nutných úprav se musí otevření haly posunout až na první 
týden v lednu. Proto se letošní ročník tradičního Štěpánského 
volejbalového turnaje mixů uskuteční mimořádně ve sportovní 
hale v Charvátské Nové Vsi. S pořádáním turnaje v příštích le-
tech samozřejmě počítáme opět v naší hale. Sportovním oddí-
lům a veřejnosti děkujeme za pochopení.“ 

Prezentace šestičlenných družstev, ve kterém musí hrát mi-
nimálně dvě ženy je v den konání turnaje (sobota 26. prosince) 
od 8.30 do 9.00 hodin. Startovné činí 300 Kč/družstvo.      (pk)

Novoroční kopaná
Další tradiční fotbalové utkání „pro všechny příchozí“ při-

pravuje OLYMPIA na Nový rok 2004. Hrát se bude ve čtvr-
tek 1. ledna v 10.00 hodin za každého počasí. Pořadatelé zvou 
všechny sportovní nadšence, nejen fotbalisty. Rozlišovací dre-
sy a občerstvení jak na hřišti, tak „Na obecní“ je zajištěno. 

F I T N E S S   S H O P
Akce prosinec 2003

Scitex Nutrition sleva 20% a akční balíčky s dárkem

Slevy 10 – 15%·
• Weider, Ultimate  Nutrition, Scitec Nutriton, American Muscle, 

Promil, Nutrend, Bio Tech, MLO, Cytogen USA, Sanas, Isostar, 
Mega Pro, USA Sport  Labs

Posilovací lavice ZDARMA
• k vybraným ergometrům, eliptickým trenažerů, posilovacím strojům

Sleva 5%·
• na vybrané rotopedy, steppery, eliptické trenažery, posilovací stroje

Tř. 17. listopadu 2 (naproti Domu kultury), 1. patro
Po – Pá 09.00 – 15.00 h, 

V době od 15.00 do 18.00 lze dohodnout schůzku k nákupu, 
INFO: 608 714 756
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Nabídka rozšířených sportovních aktivit na základních školách
Pro rozvoj sportovních aktivit a mož-

nost uplatnění sportovně nadaných žáků 
třetích, respektive čtvrtých tříd základních 
škol, je již od druhého pololetí tohoto škol-
ního roku připravena možnost otevření 
jedné třídy pro žáky s aktivním zájmem 
o sportovní činnost. Předpokládá se upra-
vení rozvrhu vyučovacích hodin tak, aby 
žáci mohli intenzivně trénovat v dopoled-
ních i odpoledních hodinách.

Třída se zaměřením na sport bude ote-
vřena na Základní škole Kupkova v Břec-
lavi. V této chvíli se zvažuje sportovní za-
měření na hokej, veslování, případně jiný 
vhodný druh sportu, o který bude zájem 
ze strany sportovních oddílů i rodičů.

Jestli rozběh této třídy začne třetím, 
nebo čtvrtým ročníkem, závisí na počtu 
přihlášených žáků. Při naplněnosti třídy 
je nutno uvažovat s počtem pětadvace-
ti až osmadvaceti žáků. Důvodem je za-
jištění naplněnosti a životnosti této tří-
dy i při případném odchodu některých 
žáků. Od nového školního roku se pak 
rozběhne vždy jedna třída třetího roč-
níku s konkrétním  
sportovním zamě-
řením. V koneč-
ném řešení pobě-
ží na této základ-
ní škole v každém 
ročníku souběžně 

jedna třída „běžná“ a jedna třída se spor-
tovním zaměřením.

Tato nabídka je výzvou pro zástupce 
sportovních oddílů i pro rodiče sportov-
ně nadaných žáků, aby využili možnos-
ti a přispěli k rozvoji sportovního nadání 
svých dětí i rozvoji sportu v Břeclavi. 

Ing. Antonín Vaculík
Vedoucí odboru školství, kultury, mládeže a sportu   

Sobota 13. prosince 13.45 – 15.15

Neděle 14. prosince 14.45 – 16.15

Neděle 21. prosince 14.45 – 16.15

Pondělí 22. prosince 11.30 – 13.00

Úterý 23. prosince 8.00 – 9.30 17.30 – 19.00

Středa 24. prosince 10.00 – 11.30 14.00 – 15.30

Čtvrtek 25. prosince 10.00 – 11.30

Pátek 26. prosince 10.00 – 11.30 17.15 – 18.45

Pondělí 29. prosince 13.30 – 15.00

Úterý 30. prosince 13.30 – 15.00

Středa 31. prosince 8.30 – 10.00 14.00 – 15.30

Čtvrtek 1. ledna 9.00 – 10.30

Pátek 2. ledna 9.30 – 11.00

Sobota 3. ledna 14.45 – 16.15

Neděle 4. ledna 14.45 – 16.15

Z provozních důvodů mohou být začátkyveřejného bruslení v průběhu měsíce 
upraveny. Informace na tel.519 372 165 kl. 216, nebo 519 372 186.

Veřejné bruslení na zimním stadionu

Vánoční kilometr 2003
V pátek 26. prosince 2003 (Na Štěpána) pořádá Klub sportov-

ního potápění NAUTILUS Břeclav 29. ročník závodu VÁNOČ-
NÍ KILOMETR 2003 – O pohár ASKOMONTU na řece Dyji, 
v areálu Slováckého veslařského klubu Nad Splavem. 

Program závodů začíná v 10.30 hod., kdy se na tratích 100, 
250, 500 a 750 metrů představí otužilci. V 11.30 bude odstar-
tován hlavní závod na 1 000 metrů, ve kterém se představí jak 
specialisté – závodní ploutvoví plavci (Bočinský z Těrlicka, Svo-
zil z Olomouce a letos poprvé Skisov z ukarjinského Charkova), 
tak i klasičtí potápěči a spolu s nimi i několik dálkových zimních 
plavců, známých z úspěšných i neúspěšných pokusů o překonání 
Kanálu La Manche (brněnský Mihola, prostějovská Zbořilová, 
bratislavský Makai a doufejme že i domácí Jan Příborský). 

Po skončení závodů bude v restauraci REGATA CLUB v areálu 
SVK Nad Splavem účastníkům vyhrávat countryová kapela CWB 
a jsou také naplánovány vyhlídkové plavby po řece Dyji. M.V.
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Úterý 9. 12. v 17.30 a 20.00, čtvrtek 11. 12-. v 17.30
CHLADNOKREVNĚ
Režisér James Foley (Cela, Valka gangů) rozjíždí ve velkém stylu kriminální 
thriller o souboji velmistrů podrazů. Hra se mění ve smrtící souboj kdo 
z koho – a za kolik!

Nevhodný do 15 let, titulky, 97 min., 70,a 72 Kč

ART ČTVRTEK  11. 12. ve 20.00 
ŠTASTNÉ DNY
Film o šťastných dnech, které nikdy nepřijdou… Příběh dospívajících 
lidí plný bezradnosti, krutosti a beznaděje natočený realistickým stylem 
působí jako terapie šokem. Maďarský fi lm, který získal velkou pozornost 
a ocenění na řadě festivalů.

Přístupno od 15 let , titulky, 85 min., 60 a 62  Kč

Sobota 13. 12. v 17.30 a 20.00, neděle 14. 12. ve 20.00
LÁSKOU PRAŠTĚNÁ
Romantická komedie o milostných peripetiích krásné Halley, kterou 
ztvárnila americká popová hvězda Mandy MOORE.

Přístupno od 12 let, titulky, 105 min., 60 a 62 Kč

Středa 17. 12. v 17.30 a 20.00, čtvrtek 18. 12. v 17.30
ZELENÉ PEKLO
Podvod je jejich největší zbraň!
Panamský deštný prales, speciální jednotka, brutální zabití, vyšetřování… 
Nic nedává smysl a řešení v nedohlednu. Režisér J. Mc Tiernan / Smrto-
nosná past / a král hollywoodskách comebacků John Travolta.

Do 12 let nevhodné, titulky, 94 min., 60 a 62 Kč

ART ČTVRTEK  čvrtek 18. 12. ve 20.00 
KUKUŠKA
Alexandr Rogožkin, režisér fi lmu SVÉRÁZ NÁRODNÍHO LOVU a jeho 
další úspěšné dílo. Rus, Fin a Laponka, každý rozumí pouze rodnému 
jazyku. V pustině severní tajgy musí žít pohromadě několik dní…

Přístupno od 15 let, titulky, 100 min., 60 a 62  Kč

Pátek 19. 12. v 17.00 
PÁN PRSTENŮ – DVĚ VĚŽE
Druhý díl ságy. 

Do 12 let nevhodné, 180 min., 50 a  52 Kč

Pátek 19. 12. ve 20.00, neděle 21. 12. v 17.30 a 20.00
PUPENDO
80. léta na motivy povídek Petra Šabacha. Od Hřebejka a Jarchovského.

Přístupno, 117 min., 58 a  60 Kč

PRO DĚTI
Neděle 21. 12. ve 14.00 
HARRY POTTER A TAJEMNÁ KOMNATA
Druhý díl pro mladé čaroděje…

Přístupno,  160 min., 38 a 40 Kč

Rezervace vstupenek na tel: 519 370 818 
nebo e-mail:emm@bvx.cz
Prodej vstupenek v den představení 17,00 – 20,15 hod.

Uvidíte v kině Koruna (dolby stereo)
PROSINEC 2003

VÁNOČNÍ FILMOVÉ OHLÉDNUTÍ

KINO KORUNA – agentura ZVUK 
koncerty – prosinec 2003
10. 12. v 19.30 hodin, KINO KORUNA
PAVEL LOHONKA ŽALMAN A SPOL.

Vánoční koncert neustále svěžího „klasika“ českého folku. 
Předvánoční písničkové pohlazení na duší…

12. 12.. v 19.30 hodin, SYNAGOGA
VLADIMÍR MERTA

Další z koncertů „Hudebních sklepů“ v břeclavské synagoze.

20. 12. v 19.30 hodin, KINO KORUNA
VÁNOČNÍ ZPÍVÁNÍ V KINĚ

FILM – HUDBA – HRY – DÁRKY
Pro všechny od 2 do 100 let.

Rezervace vstupenek na tel: 519 370 818, 519 370 484 nebo 
e-mail: emm@bvx.cz

inzerce

Navštivte internetové stránky 
města Břeclavi na
www.breclav.org

zde také naleznete starší vydání zpravodaje Radnice 
ve formátu PDF
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Galerie 99
Břeclav – Slovácká ulice
Antonín Vojtek

Rozloučení s Klubem Prostor
V pátek 19. prosince v 19.00 hodin vystoupí skupiny Azyl 

Akt a TATABOJS.
Vstupenky si rezervujte na tel. čísle: 723 985 541

Vánoční nabídka TIC Břeclav
Pomalu se blíží doba vánoční a je tedy čas myslet na dárky 

pro své příbuzné a známé. Turistické informační centrum, které 
se nachází v budově městského úřadu, si Vám dovoluje nabíd-
nout za velmi příznivé ceny knihy, keramické obrázky a grafi cké 
listy s tématikou našeho města a blízkého okolí. Příznivci lidové 
muziky si jistě vyberou z nabídky CD a MC kazet s cimbálovou 
či dechovou hudbou. Přijďte a nebudete litovat!

Vánoce, vánoce přicházejí – prosincová výstava originálů, kre-
seb, olejomaleb akvarelů a grafi ky, ale také keramiky a dřevěných 
plastik. Vánoce jsou časem obdarovávání. Galerie 99 připraví 
kolekci děl, které přispějí k získání dárků pro lidi nám blízké.

Obraz měsíce: Tentokrát to budou čtyři dílka jako „Obrázky 
měsíce“ s vánoční tématikou. Autorkou je Eva Bachratá – Lin-
hartová (Vánoční hvězda, barevná grafi ka).

Galerie připravuje: Již tradičně jde o výstavu grafi ky. Pod ná-
zvem Grafi ka bez hranic budou vystaveny práce umělců z řady 
zemí (Česká republika, Rakousko, Rusko, USA aj.). 

Kalendář Antonína Vojtka: Kalendář obsahuje dárek k váno-
cům – jeden originál grafi cký list. Celkem jde o šest listů a pouze 
v galerii si může zájemce vybrat.

Služby galerie: Galerie je otevřena denně, mimo soboty a pon-
dělky od 14.00 do 17.00 hodin. Poradenská služba je poskytována 
v úterý a středu. Telefon se záznamníkem 519 327 722.

Upozornění: Obrazy Antonína Vojtka lze shlédnout v nové 
galerii nazvané Galerie AV na ulici J. Moláka ve Staré Břeclavi 
(otevřeno na zazvonění bez omezení). 

Co ještě nevíte o Santovi Clausovi
Santa Claus, bělovlasý, poněkud obtloustlý stařík v červeném 

oděvu je americkým symbolem Vánoc. Společnost Coca-Cola již 
od roku 1931 využívá ve svých vánočních  reklamních kampa-
ních polidštěný obrázek Santy Clause, který se tím stal symbolem 
Vánoc v mnoha zemích celého světa. Jako usměvavého, veselé-
ho staříka, oblečeného v červeném, s bílými vousy ho zobrazil 
umělec Haddon H. Sundblom.

Ve Francii, v Brazílii a Peru vystupuje Santa Claus jako Papa 
Noel. V Británii přináší dětem dárky Father Christmas. V Itálii 
se mu říká Babbo Natale, ve Švédsku Jultomten, ve Finsku Jou-
lupukki a v Nizozemí Sinter Klaas. Do USA se Santa Claus do-
stal díky imigrantům z Holandska. 

V Severní Americe rozdává dárky Santa Claus noc před Vá-
nocemi. S jejich přípravou mu na Severním pólu pomáhají skřítci 
a pak je rozváží na saních, tažených soby. Do každého domova 
sešplhá komínem, dárky pro děti nechává v připravených ponož-
kách, připevněných na okraji krbu.

Tradice z různých států se dávaly dohromady po staletí, 
až se vytvořil obraz nestárnoucího, nadčasového a věčně žijícího 
muže s bílým plnovousem, který na Vánoce rozdává dárky, a kte-
rý je milován dětmi všech věkových kategorií z mnoha zemí.

PRODEJ A SERVIS

 
• počítače
•  telefony
• dig. foto

NOVÉ I REPASOVANÉ
PRODEJ I NA SPLÁTKY

BEZ POTVRZENÍ PŘÍJMU

Tel.: 776 639 828
572 552 689

E-mail: v-ps@seznam.cz
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S ním Santa Claus se štědrou
vánoční nadílkou plnou:
• Dárků • Soutěží
• Kouzelných překvapení

S ním Santa Claus se štědrou
vánoční nadílkou plnou:
• Dárků • Soutěží
• Kouzelných překvapení

Bližší informace na www.coca-cola.cz a nebo na �
841 145 146.

Organizátor Akce, společnost Coca-Cola Beverages Česká republika spol. s r.o., se sídlem Českobrodská 1329, Praha 9-Kyje, si vyhrazuje právo na změnu místa a času konání.

17. 12. v centru Břeclavi od 15 do 18 hod, na náměstí T.G.M.
Partnerem akce je město Břeclav.


